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Sindikalistki Vipapa sta si
prisvojili denar?

Krško - Dolgoletni predsednik 
sindikata krških papirničarjev v 
družbi Vipap Videm Roman Molan 
je predvčerajšnjim na seji izvršnega 
odbora podal odstop s funkcije in 
sicer zato, ker kriminalistična pre
iskava kaže, da gre za poneverjanje 
sindikalnega denarja.

Neuradno se govori o manjkajoči 
vsoti 29 milijonov SIT. V predka- 
zenskem postopku sta se znašli pod
predsednica sindikata v Vipapu 
Marinka Šeško, ki vodi tudi kolek
tivno samopomoč, ter računovod
kinja Tatjana Podgoršek. Šeškova 
naj bi si prisvojila 19 milijonov SIT, 
Podgorškova pa 10 milijonov.

Denarne manipulacije naj bi se 
dogajale dlje časa, vendar Roman 
Molan o nepravilnostih ni imel poj
ma. Za SavaGlas je izjavil: “Na fi
nance se ne spoznam in niti sanjalo 
se mi ni, da si nekdo prisvaja denar.

Sum se mi je porodil ob primopre
daji in takrat sem tudi ukrepal ter na 
okrožno državno tožilstvo vložil 
ovadbo zoper podpredsednico Seš- 
kovo. Tožilstvo je ovadbo razširilo 
še na Podgorškovo. Čeprav ima v 
javnosti sedaj ta afera za sindikat 
negativni odmev, imam osebno čisto 
vest. Odstopil sem s funkcije, član
stvo pa bo na zborih 4. in 5. januar
ja odločalo, ali bodo volili le nove
ga predsednika ali bodo razrešili cel 
izvršni odbor. O trenutni situaciji 
bodo vsi dobili pisno pojasnilo.”

Nad sindikalno afero v Vipapu je 
bil neprijetno presenečen predsednik 
konfederacije Pergam, ki je prav
zaprav zahteval Molanov odstop 
zaradi “objektivne odgovornosti”.

Ovadeni sindikalni funkcionarki 
sta menda po reviziji poslovanja, ki 
je pokazala poneverjeno vsoto, de
nar skoraj v celoti vrnili. B.D. Vipap
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Oskrbnica omahnila 
čez previs

Lisca - Oskrbnica Tončkovega doma na Lisci Jožefa Furlan je omahnila čez previs pod planinsko 
kočo in zgrmela v globino. Pri reševanju ponesrečenke, ki je obležala na nedostopnem terenu, so 
pomagali sevniški gasilci in helikopter slovenske vojske.

Furlanova je padla čez previs za tem začasnim odrom, namenjenim za na
stope ansamblov.

Ponedeljkovo dopoldne bi bilo 
lahko usodno za 45-letno Jožefo 
Furlan, oskrbnico Tončkovega do
ma na Lisci, a se je nad skalo, ime
novano Babji zob, kjer je ponesre- 
čenka obležala, očitno zgodil čudež.

Jožefa Furlan je v ponedeljek 
dopoldne po uspešnem vikendu, ko 
je Lisco zaradi lepega vremena obis
kalo zelo veliko planincev, s so
delavko čistila lokal. Pospraviti sta 
morali tudi kavno usedlino, ki jo 
zbirajo v posebni posodi. 50-litrski 
sod z ostanki kave sta odnesli v bliž
nji gozd ob planinski koči, da bi 
usedlino zlili po pobočju. Furlano
va je potegnila sod in ga nagnila 
preko previsa, pri tem pa izgubila 
ravnotežje ter zgrmela preko previsa 
po skalnatem pobočju. Kotalila seje 
150 m po neprehodnem pobočju in 
hudo ranjena obležala ob podrtem 
drevesu, ki jo je, kot pravijo pozna
valci, rešilo sigurne smrti. V nasprot
nem primeru bi se namreč kotalila 
še naprej čez Babji zob, kot ime
nujejo skalovje pod Lisco.

O nesrečnem padcu oskrbnice 
Furlanove je bil nekaj minut čez 9. 
uro zjutraj obveščen regijski center 
za obveščanje, klic z Lisce pa je tudi 
sporočil, da do poškodovanke zara
di strmega in neprehodnega terena 
ne morejo priti. Aktivirani so bili 
sevniški gasilci, na teren pa je takoj 
odhitela medicinska ekipa pod vod

stvom zdravnice Ivane Jelovčan. 
Osem gasilcev je imelo obilo dela, 
da so prišli do poškodovanke, saj so 
si pot do nje utirali počez z vzletišča 
za padalce in zmajerje. Nosila s hudo 
poškodovano oskrbnico so s po
močjo vrvi spravili do Tončkovega 
doma, od tam pa na vrh Lisce, kjer 
je pristal helikopter slovenske vojske 
in ponesrečenko odpeljal v ljubljan
ski klinični center, kjer je ostala na 
zdravljenju. Po znanih podatkih je 
Furlanova prestala pretres možga

nov, poškodbe in odrgnine glave, na 
srečo pa ni prišlo do počenja lobanj
skega dna. Zdrobljeno naj bi imela 
tudi koleno in še nekaj drugih odrg
nin in ran. Takoj so jo operirali in 
kot so povedali zdravniki, je imela 
resnično srečo v nesreči, upajo pa 
tudi, da ne bo prišlo do kakšnih do
datnih zapletov.

Velika zahvala v tej nenavadni ne
sreči gre tudi sevniškim gasilcem, ki 
so reševanje ponesrečenke opravili 
hitro in profesionalno. N.C.C.

Še shodil ni, 
a je v petem razredu
Brežice - Z novim letom začne v brežiških vrtcih veljati nov cenik. Država 

občine zavezuje, da po predpisani metodologiji izračunajo ekonomsko ceno 
za vsak vrtec. Največji vpliv na ceno imajo plače zaposlenih in kjer je 
vzgojiteljski kader z daljšo delovno dobo, so stroški dela višji, kot v zelo 
mladih kolektivih. Na ceno vpliva tudi število otrok v oddelkih. Tako nima
jo vsi vrtci v občini enakih ekonomskih cen glede na program, vendar občina 
pri obračunavanju prispevka, ki. ga za varstvo plačujejo starši, upošteva 
povprečno ekonomsko ceno v občini - ne najnižjo,<kot na primer v Krškem, 
in ne najvišjo. Ker je najdražje varstvo otrok od 1 db 3 let, je Občina Brežice 
za omilitev posledic podražitve dala staršem za to starostno skupino 25- 
odstotni popust. Starševski prispevek se obračunava glede na njihove dohod
ke. Lestvica starše razvršča v osem plačilnih razredov in posledično tudi 
otroke. Januarska podražitev bo najbolj prizadela starše z večjim zaslužkom, 
ki so v višjih plačilnih razredih. Svet staršev Vrtca Mavrica je zato sprožil 
aktivnosti, da bi cene dvigovali postopoma in ne za več kot 10 odstotkov na 
letni ravni. Zaenkrat jim ni uspelo, so se pa na sestanku pri županu Ivanu 
Molanu seznanili s politiko financiranja vrtcev, ki je izključno na plečih 
občin. Strinjajo se, da bo treba “napasti” državo, da spremeni področno za
konodajo, ki ne ščiti otrok, ampak ceh in monopol v dejavnosti.

...na strani 3
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Uredništvo Radia Brežice, 
Radia Sevnica 

in SavaGlasa
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Oporečna voda iz vaških 
vodovodov

Krško - Analiza vode iz vaških vodovodov v občini Krško je pokazala, da je od 26 vodovodov neoporečna le 
voda iz omrežja Slom-Ilovec na Stolovniku. Uporabniki, priključeni na druga vaška omrežja, morajo vodo za 
pitje in pripravo hrane obvezno prekuhavati.

Iz dveh zavodov eden
Brežice - Brežiški svetniki imajo v rokah pobudo župa
na Ivana Molana, da bi Zavod za turizem in Razvojni 
center Brežice združili v en zavod ter tako prihranili 
nekaj milijonov proračunskega denarja na leto. Zupan 
je bil prepričan, da bodo svetniki takšno racionaliza
cijo podprli na decembrski seji z enofaznim postop
kom, a je niso in so si vzeli čas za premislek.

Analizo je opravil Zavod 
za zdravstveno varstvo Novo 
mesto po naročilu Občine 
Krško. Za osnovno mikro
biološko preiskavo je vzel 26 
vzorcev, za osnovno kemično 
preiskavo pa 13 vzorcev. Mi
krobiološke analize so poka
zale, da 25 vzorcev ni zdrav
stveno ustreznih zaradi po
večane prisotnosti bakterij v 
vodi, ki so lahko povzročitelj 
črevesnih nalezljivih bolezni. 
Le vzorec iz omrežja Stolov - 
nik je bil neoporečen.

Poudariti je potrebno, da 
so rezultati opravljene preis
kave odraz trenutnega stanja, 
saj primerjave opravljenih 
preteklih analiz kažejo, da se 
kakovost vode na teh vodo
vodih in izvirih med letom 
bistveno spreminja. Odvisna 
je od vremenskih razmer in 
letnega časa ob odvzemu 
vzorca. Po oceni Zavoda za 
zdravstveno varstvo Novo 
mesto je na teh vodovodih 
neprestano prisotna možnost 
hidričnih epidemij, zato je 
potrebno vodo pred uporabo 
obvezno prekuhavati.

Priporočajo naslednji na

čin; voda naj burno vre vsaj odborih, ki z njimi upravlja- glasni, 
eno minuto, za še večjo var- jo, nočejo sprememb. Tistih, Vsekakor bo potrebno ukre- 
nost pa tri minute, dajo bodo ki želijo zagotovljeno varnost pati in vprašanje je, če je 
brez posledic lahko uživale kakovosti vode skozi za to smiselno na vsako vaško zajetje 
tudi osebe z oslabljenim kvalificiranegaupravljalca, pa postaviti drag sistem filtracije 
imunskim sistemom. Vodanaj je premalo ali pa so premalo ah klorimo postajo. B.D. 
ostane v isti posodi, da ob pre
livanju ne bi prišlo do naknad
nega onesnaženja, ohlajena in 
pokrita je lahko v hladilniku.
Če je voda motna, jo je pred 
prekuhavanjem potrebno pre
filtrirati skozi več plasti pre
likane tkanine ali skozi filter 
za kavo.

Problemi zagotavljanja ne
oporečne pitne vode v vaških 
vodovodih, ki jih upravljajo 
krajevne skupnosti, so skoraj
da stalnica. Temu se je moč 
izogniti, če bi njihovo uprav
ljanje prevzel Kostak in jih 
priklopil na večje sisteme.
Ministrstvo za okolje sicer 
nalaga občinam, da imajo 
strokovnega upravljalca vodo
vodov, vendar še ni izdalo us
treznih pravilnikov, ki bi za
konsko uredili prenos omre
žij, zgrajenih s sofinanciran
jem vaščanov. Ljudje vaške 
vodovode doživljajo kot svo
jo lastnino in v vodovodnih

Januarja posvetovalni 
referendum

Ljubljana, Posavje - Državni zbor je sprejel odlok o 
razpisu posvetovalnih referendumov za nove občine. 
Določenih je 18 referendumskih območij, med njimi za Bi
zeljsko in Kostanjevico na Krki. Posvetovalni referendum, 
na katerem se bodo ljudje odločali za ali proti ustanovitvi 
predlaganih novih občin, bo 29. januarja. Referendumsko 
območje za Bizeljsko bo obsegalo poleg vasi krajevne skup
nosti še vas Zupelevec, ki sodi v Krajevno skupnost Kapele.

Milko Veršec iz Civilne pobude za ustanovitev občine 
Bizeljsko pravi, da se jej)red časom že polovico od 154 
volilnih upravičencev iz Zupelevca podpisalo k pobudi za 
priključitev k Bizeljskemu. V pozitivni izid referenduma 
ne dvomi, saj pravi, da Bizeljanci iz dneva v dan bolj jem
ljejo za svojo idejo o lastni občini. 23. decembra bo na 
Bizeljskem zbor krajanov, na katerem bo Civilna pobuda 
ljudem postregla s podrobnimi informacijami. Sledili bodo 
zbori v Stari vasi, v Orešju in v Zupelevcu. Glede referen
dumskega območja za Kostanjevico na Krki ni bilo nobenih 
proceduralnih zapletov, saj je njihova pobuda že od začetka 
usklajena s kriteriji zakona o lokalni samoupravi. B.D.

Zavodu za turizem ni uspelo 
z nobenim projektom za pri
dobitev zunanjih sredstev, prav 
tako na tem področju ni bil 
uspešen Razvojni center Brežic. 
Njegov direktor Toni Horžen 
je pred dobrim mesecem odsto
pil s funkcije. Župan Ivan Mo
lan pravi, da je za delovanje 
obeh zavodov potrebno na leto 
zagotoviti blizu 50 milijonov 
SIT proračunskega denarja. Gle
de na premajhne učinke se mu 
zdi ta vložek prevelik in svetni
kom je predlagal njuno ukinitev. 
Vendar področje turizma in 
podjetništva ne bi ostalo nepo
krito, saj bi hkrati ustanovili nov 
zavod, ki bi združeval oboje. 
Imenoval bi se Zavod za po
speševanje razvoja turizma in 
podjetništva Brežice, vanj pa bi 
se prezaposlili vsi redno zapos
leni na obeh zavodih.

Z združitvijo se zmanjšajo 
stroški za plačo enega direktor
ja, stroški najemnine, saj bi nov 
zavod deloval v občinski stav
bi, ugasnili bi tudi stroški raču
novodstva, ki bi se za nov zavod 
vodih v občinski službi. Ob
činska strokovna služba ocenjuje, 
da bi bil z združitvijo zavodov

letni prihranek 10 milijonov SIT.
Nekateri svetniki so takšno 

županovo pobudo razumeli kot 
politično obračunavanje z 
nasprotniki. Župan očitek za
vrača. Pravi, da čisti računi pri 
delovanju zavoda, kjer direktor 
ne bo mogel na razpisih kandidi
rati s programom svoje zasebne 
dejavnosti, seveda niso vsem 
pogodu.

Svetnica Nataša Starki je z 
vidika varčevanja ponudila 
drugačno možnost organiziran
ja. Pravi, daje najceneje in naj
bolj smiselno na občini ustano
viti oddelek za turizem in 
podjetništvo, kar je po njenem 
mnenju bolje odjavnega zavo
da. Jože Avšič pa je opomnil, 
da z reorganizacijo ne sme priti 
do zmanjšanih aktivnosti na 
področju turističnega razvoja 
občine in da mora TTC ostati na 
lokaciji Term Čatež, saj turisti 
ne bodo hodih po informacije 
na občino.

Svetniki odloka o ustanovitvi 
novega zavoda niso zavrnili, 
vendar so ga prekvalificirali v 
prvo branje. Dokončno bodo o 
tem odločali na eni od prihod
njih sej. B.D.

POSAVSKE nVŠICE
Milkoland in drugi

Ta čas, ko se v prazničnih 
dneh vrstijo novoletni pev
ski in godbeni koncerti, ko 
bodo navduševale žive jas
lice in ko bomo “žegnali” 
konje ter blagoslavljali vino, 
v ospredju vendarle ostajajo 
prizadevanja posameznih 
krajevnih skupnosti in nji
hovih bojevitih posamezni
kov, da bi si priborili lastno 
občino.

bi denimo zatajili, Bizeljsko 
ne bi imelo 2000 prebivalcev 
in ne bi imelo tudi svoje 
občine. Potem tudi nastopi 
domačih pevcev in godcev v 
njihovi sramotno zanemarje
ni dvorani zapuščenega 
Zadružnega doma pri njih ne 
bodo zadnj a brežiška kultur
na prireditev. Za zdaj pa si 
občine ne želijo niti v Dobo
vi, a se zna položaj kaj kmalu 
spet spremeniti in hotenja po 
lastni občini oživiti. Še zlasti

Mitja de Gleria in Mitja Guštin

Borbeni Milko Veršec je 
denimo na zadnji brežiški 
seji jasno in glasno povedal, 
daje občina Bizeljsko dejst
vo. Zato si je že pridobila 
vzdevek Milkoland. Lahko 
bi jo poimenovali tudi Rok- 
land ah Miranland, če se bos
ta vsem prizadevanjem 
Veršca pridružila še Rok 
Kržan in Miran Podpečan. 
Seveda pa bodo o vsem od
ločali ljudje na januarskem 
referendumu, tudi in še pred
vsem krajani Župelevca. Če

potem, ko jim je država 
zgradila toliko obmejnih ob
jektov in ko se bodo s podvo
zom, čistilno napravo in ka
nalizacijo rešili najhujših 
problemov. Potem bi bil start 
za novo občino in razpad 
brežiške, kar ugoden. V Ko
stanjevici na Krki so, kot kaže, 
svoji občini bližje, referen
dum pa zna uspeti. In že se 
pojavljajo prvi kandidati za 
župana. Med njimi seje za tak 
položaj z letaki že samookli- 
cal znani podjetnik Andrej

Kerin-Kičo. Tako ostaja kolektiva. Posredno mu je to 
občinski mir le še v Sevnici, v brk povedal strokovnjak 
če seveda odmislimo politične Janez Bogataj n a uspeli pri-

Drago Medved in Miloš Medved

ambicije župana Kristijana 
Janca, ki ga nekateri vidijo 
kar na čelu Ministrstva za 
promet.

Janca tudi ni bilo na ne
davni konferenci o regional
nem razvoju, kije bila dokaz, 
da v Posavju sicer ni nič nove
ga. Njegov podžupan ter 
brežiški in krški župan so 
namreč besedičili zgolj o 
občinskih načrtih, nič pa o 
skupnem posavskem razvoju. 
Denimo na področju turizma, 
kjer je izvršni direktor 
čateških term Borut Černe 
lahko govoril samo o dosežkih 
predhodnikov. Konferenca ni 
mogla pohvaliti niti povezo
vanja na področju kulture, 
kjer imajo vse občine gra
dove, a med njimi ni 
nikakršnega sodelovanja. No
silec bi pravzaprav moral biti 
Posavski muzej, a njegov 
“graščak” Tomaž Teropšič ne 
zmore povezati niti lastnega

reditvi (na njej Teropšiča ni 
bilo), ko je svojo novo knji
go predstavljala muzejska 
delavka Ivanka Počkar.

Prišleki in naši kraji
Počkarjeva, verjetno edi

na posavska strokovnjakinja z 
nazivom doktorica, sodi prav-

Jože Lovenjak
zaprav med tiste osebnosti, ki 
so prišle v to okolje od drugod

in v zatohlost na jugu države 
prinesle sveže sape. Podobno 
velja za Mitjo de Gleria, prav 
tako Ljubljančana, ki sodeluje 
s Počkarjevo, ah arheologa 
Mitjo Guština, ki je skupaj 
z arhitektko, ženo Tatjano, 
nekoč razgibal Brežice in

jak, zagnan turistični in 
planinski delavec, ki svoj 
novi življenjski prostor poz
na tako dobro, da lahko tvor
no sodeluje pri izboru naših 
najlepših krajev. Prišlek v 
daljnjem Hongkongu je bil 
te dni tudi naš minister Viz-

Poklon Ivanu Dimiču

Posavski muzej. V Krškem 
oziroma na Senovem sta priš
leka Marija in Miro Kru- 
šičeva, zaslužna za sloves 
Bohorja - planinska koča pod 
vrhom dobi z novim letom 
novega oskrbnika! - in še več 
je osebnosti od drugod, ki so 
se uveljavile v Posavju in 
uveljavljale svoje novo okol
je. Se je pa v tem okolju na 
svojstven način uveljavil tra
gično preminuli Ivan Dimič, 
”miren, tuhtajoč, radoživ, 
nasmejan, hrepeneč” poseb
než, kot je o njem na mno
žičnem pogrebu dejala Mile
na Jesenko - tudi prišlek v 
Brežice - brez katerega bo 
mestu nekaj manjkalo. Prišlek 
v Brežicah je tudi Jože Loven

jak, v njegovih Brežicah pa 
slovenski vitezi vina, med 
njimi tudi dva Medveda' 
Celjan Drago je vitez vina 
in ataše za tisk, Krčan Mil°s 
pa vinski svetnik in notar, 
posebej pomemben ud za 
vse spremembe v statuta
viteške bratovščine.

Naj v prihajajočem letu 
cvetijo vsi cvetovi in bra- 
tovščine, nove občine in vse 
kar povezuje Posavje! Let0* 
so to bile predvsem tri j°' 
kacije za odlagališče radi°^ 
aktivnih odpadkov, trije fč 
ciklažni centri in tri silveS 
trovanj a na prostem! .SREČNO naj bo na teh n
drugih področjih! „ k 

Vlado Podgors*
A
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Cene vrtcev

Z novim letom dražji vrtec
Posavje - Vrtce država pojmuje kot izvajalce javne službe za predšolsko vzgojo. S pravilnikom o metodologiji za 
oblikovanje cen je občine zavezala, da vstopijo v leto 2006 z ekonomskimi cenami za posamezne programe. Cena 
se oblikuje na podlagi stroškov dela po predpisanih normativih in standardih, stroškov materiala in storitev ter 
stroškov živil za otroke. Starši plačajo od 10 do 80 odstotkov ekonomske cene glede na svoje dohodke in raz
vrstitev v plačilne razrede. Prejemniki socialne pomoči ne plačajo ničesar. Glavnino stroškov za delovanje vrtcev 
nosi občinski proračun. Za leto 2006 bo vsaka od posavskih občin za svoje vrtce namenila 600 milijonov SIT.

V Brežicah zvišali
cene

Vodja oddelka za družbene 
dejavnosti Nuša Hribarje po
jasnila, da so v občini od leta 
2001 z različnimi sklepi v prid 
staršev omejevali izračun za nji
hov prispevek v ceni vrtca. Ta 
razkorak, ki ob novi ekonom
ski ceni znaša že skoraj 50 od
stotkov, so bili dolžni sedaj 
uskladiti. In ker tolikšnega po
višanja ne bi bilo moč naenkrat 
naprtiti staršem, časa za postop
nost pa ni več, jim daje občina 
25-odstotni popust. Tako bodo 
tisti z nizkimi dohodki iz prve
ga plačilnega razreda prispevati 
za jasli 1.900 SIT na mesec 
več, za otroka v kombiniranem 
oddelku pa slabega tisočaka na 
mesec več. Povišanje za otroke 
v jaslih bo najbolj udarilo starše 
z višjimi dohodki od četrtega 
plačilnega razreda naprej, ki 
znaša od slabih 8 tisočakov do 
skoraj 16tisočakov. Seveda vel
ja višja cena za vse oddelke, le 
daje za varstvo najmlajših cena 
najbolj poskočila, kar za 25 od
stotkov.

Ekonomske cene programov 
so visoke in se za nekaj 
tisočakov od vrtca do vrtca gle
de na zasedenost oddelkov raz
likujejo. Cena za prvo starost
no skupino se v povprečju vrti 
okoli sto tisočakov. Pri prispev
ku za starše velja najnižja cena 
Za program v občini.

Svetnik Miha Škrlec je opo
zoril, kako se otroško varstvo 
draži zaradi standardov, ki jih 
je država spremenila. Iz 18 od
delkov za 500 otrok v občini 
se je število oddelkov povzpe
lo na 37, število otrok pa je le 
2a dobro stotnijo večje.

Normativi

ko štiristo. Svetnikom so po
slati pismo, v katerem apelira
jo, naj se na letni ravni cene 
dvignejo le za 10 odstotkov in 
še to ne naenkrat. Predstavnici 
Sveta staršev sta se sestati z 
županom Ivanom Molanom in 
skupaj so predebatirali prob
lematiko predšolske vzgoje. 
Alenka K. Pečnik iz Sveta 
staršev je za primer navedla, 
kako težko se iz meseca v mesec 
prebija štiričlanska družina z 
obema zaposlenima staršema: 
“Če imata skupaj neto 300 
tisočakov dohodka in dvamajhna 
otroka v vrtcu, družini ostane 
za nakup obleke, obutve, za 
stroške z avtomobilom in os
tale nujne stvari le 20 tisočakov. 
Takšna družina presega prag za 
pomoč iz socialnih transferjev, 
v resnici pa se lahko zgolj 
preživi, brez možnosti, da si 
gradi nek standard. To ni 
vzdušje za želen porast rodnos
ti, ki politiko uradno sicer skr
bi, za izboljšanje razmer pa ni 
nobenih ukrepov.”

Župan razgrinj a proračunsko 
plat predšolske vzgoje: “Za 
letošnje leto je šlo iz proračuna 
za vrtce 560 milijonov SIT, za 
leto 2006 bo potrebno zagoto
viti od 600 do 620 milijonov 
SIT. 17 odstotkov staršev za 
otroke v vrtcu ne plača ničesar, 
60 odstotkov staršev pa je raz
vrščenih v najnižje tri plačilne 
razrede.

Sogovorniki so se strinjati, 
da je potrebno o pereči pro
blematiki predšolske vzgoje ob
vestiti resorno ministrstvo, ki 
kot zakonodajalec “kreira” ceno 
predšolske vzgoje.

Odločitev svetnikov

Pred leti je bilo lahko v od
miku do 26 otrok, danes pa šteje 
homogen oddelek le 16 otrok.

župan dovoli izjemo, se lah- 
h° število poviša za največ dva 
®hoka. Heterogen oddelek ima 

‘hiko največ 19 otrok.
Včasih so imele vzgojiteljice 

^ednješolsko izobrazbo, danes 
rržava predpisuje 7. stopnjo 
^obrazbe. Temu primemo se 
Je povišal strošek za plače, ki v 
strukturi vseh stroškov delovan- 
Ja vrtca znaša že preko 80 od
stotkov!

Normativi veljajo za vse vrt- 
Ce v državi, ne glede na fi- 
hančno moč občine in demo- 
jtiafsko razvitost področja.

dražji so oddelki, kjer je 
premalo otrok.

(Pre)visoki standardi so 
predpisani tudi za gradnjo novih 
tičev ati adaptacijo. Investici- 
je v glavnem na ramenih 

ocuie.

Tudi svetnik Milko Veršec 
je na seji občinskega sveta 
zahteval, naj se problem finan
ciranja vrtcev predstavi šolske
mu ministrstvu in Ministrstvu
za delo, družino in socialne 
zadeve. Nataša Starki je bila 
pobudnica predloga, da se 
staršem pri določanju plačil
nega razreda upošteva tudi kre
dit za reševanje stanovanjske 
problematike. Stanka Preskar 
jev imenu Odbora za družbene 
dejavnosti predlagala spre
membo načina obračunavanja 
rezervacij, kar je bila pobuda 
staršev.

Starši protestirajo
br vfJaP°vedan dvig cen v 
^kih vrtcih je razburil 
cu \a’ kjso se v največjem vrt- 
Pori aVr*Ca °h/vah z zbiranjem 
V P,*S?V na Pehciji za župana, 

dneh so iih 7.hra1i nrp-

Torej poleg višjih cen vrt
cev z januaijem 2006 stopi v 
veljavo še možnost rezervacije 
(odsotnosti otroka zaradi bolez
ni ali dopusta) za neprekinjeno 
najmanj 15 delovnih dni in se 
uveljavljanajveč za skupno dva 
meseca na leto. Doslej je rezer
vacija veljala za najmanj 22 dni, 
starši so predlagati spremembo 
na 10 dni in dobiti kompromis
no rešitev. Rezervacija je za 
starše pomembna zaradi dru
gačnega obračuna stroškov za 
čas otrokove odsotnosti.

/ niT .v na peticiji za župana. 
ekaj dneh sojih zbrali pre-

Na višino njihove položnice 
za vrtec pa bodo imeli z novim 
letom vpliv tudi njihovi izdat
ki za reševanje stanovanjskega 
vprašanja. Župan bo imenoval

komisijo, ki bo na podlagi vero
dostojnih izkazov o stanovanj
skem kreditu ob vseh drugih 
potrebnih podatkih o premo
ženjskem stanju preverila so
cialni standard družine. Na pod
lagi ugotovitev so lahko starši 
razvrščeni za največ en plačilni 
razred nižje, kakor bi jim bil 
določen brez tega upoštevanja, 
ne more pa se jih zaradi stano
vanjskega kredita oprostiti 
plačila vrtca.

Plačilni razredi
Starši so glede na dohodke 

razvrščeni od prvega do osmega 
plačilnega razreda. Plačilni 
razredi pomenijo progresivno 
lestvico za izračun prispevka 
staršev; za prvi plačilni razred 
10 odstotkov od ekonomske 
cene, za osmega 80 odstotkov.

Alenka K. Pečnik iz Sveta 
staršev vrtca Mavrica pravi: 
“Sistem plačilnih razredov je 
napačno postavljen. Lestvica, v

Alenka K. Pečnik iz Sveta 
staršev
katero si razvrščen, temelji na 
etiki in morati posameznika. 
Vemo, kako je možno prikrojiti 
podatke o dohodku pri samo
stojnih podjetnikih. Potem se z 
zelo dragim avtom vozijo po 
otroka, za katerega uveljavlja
jo znižano plačilo vrtca. Pri 
napovedani podražitvi bodo 
najbolj prizadeti starši iz tretje
ga, četrtega in petega plačilnega 
razreda. Država bi morala fi
nanciranje vrtcev urediti na 
drugačen način, saj je pred
šolska vzgoja del izobraževanja. 
Je neprecenljiva za socialni raz
voj otrok, sploh pa tistih iz 
družin z nižjim socialnim sta
tusom.”

Pečnikova obljublja pospe
šeno aktivnost svetov staršev po 
vseh vrtcih v občini Brežice. 
Občina sicer nima veliko 
manevrskega prostora glede 
starševskega prispevka za vrt
ce, bodo pa skupno pritisniti na 
državo in gotovo bodo dobili 
podporo po Sloveniji.

Jadranka Gabrič iz gospodar
skega oddelka pravi, da država 
s takšno zakonodajo postavlja 
višje cene te dejavnosti na de
mografsko ogroženih pod
ročjih. Po njenem mnenju je 
tudi delitev staršev na plačilne 
razrede neprimeren pristop do 
obračunavanja njihovega pri
spevka za otroško varstvo. 
"Standardi so tako zahtevni, da
nimamo niti ene vloge za kon
cesijo. Župnik iz Podbočja je 
sicer načrtoval odpreti vrtec, pa 
ga je najbrž minilo, ko je pre
bral zakonodajo. In če ni vse 
po predpisih, občina dejavnos
ti ne sme sofinancirati.”

V Sevnici tudi
prostorske težave

V sevniški občini je v vrtec 
vključenih 452 vseh otrok. Sem 
je vštetih tudi nekaj deset sev- 
niških otrok, ki iz najrazličnejših 
razlogov obiskujejo vrtec v so
sednjih občinah. Občina je v 
oktobru iz proračuna prispeva
la za predšolsko vzgojo 26 mili
jonov in 160 tisoč SIT, podo
ben je tudi znesek v ostalih 
mesecih. 36 sevniških otrok

Standardi so 
previsoki

V občini Krško je bilo po
višanje cen vrtca junija, sicer 
pa že dve leti z metodologijo 
upoštevajo zakonske okvire. 
Tako ni prišlo do občutnega 
zvišanja naenkrat in ni bilo re
volta med starši. Občinski pro
račun financira 77 odstotkov 
stroškov predšolske vzgoje.

zaradi slabega socialnega po
ložaja obiskuje vrtec brez
plačno.

V sevniških vrtcih se cene 
niso povišale od lanskega ok
tobra, zato je občinski svet na 
svoji septembrski seji sprejel 
sklep, da se cene povišajo s 1. 
oktobrom letos. Cene pred
šolske vzgoje za prvo starostno 
obdobje so se povišale za 6,3 
odstotka, za drugo starostno 
obdobje pa v povprečju za 4,5 
odstotka. Kot pravi Žalika Jaz- 
binšek, svetovalka za družbene 
dejavnosti, Občina Sevnica do 
začetka novega šolskega leta 
2006/2007 ne predvideva po
višanja cen vrtcev. Za primer
javo povejmo, da je najvišji 
prispevek staršev v Sevnici za 
prvo starostno obdobje 77.586 
SIT.

Sevniški vrtec pa se ubada 
tudi s hudimi prostorskimi 
težavami. Najprej j c zaradi 
prostorske stiske OS Savo 
Kladnik moral svoje prostore 
izprazniti vrtec Kekec,, otroke 
pa so preseliti k centralnemu 
vrtcu v Šmaiju. Sedaj so otro
ci sicer spet v enoti Kekec, so 
pa morali zaradi dotrajanosti 
stavbe izprazniti enoto Pika 
Nogavička v Šmatju. Dva od
delka vrtca so tako z začetkom 
letošnjega šolskega leta prese
lili v prostore OS Boštanj, to 
pa povzroča dodatne težave in 
stroške pri organizaciji dela. 
Izdelan je že idejni projekt za 
gradnjo vrtca v Smaiju, do ka
terega se je že opredelilo tudi 
Ministrstvo za šolstvo in naj bi 
podalo pripombe. Ministrstvo 
za šolstvo je del sredstev za 
gradnjo sevniškega vrtca 
rezerviralo za leto 2007, občina 
Sevnica pa si prizadeva, da bi 
se gradnja pričela že prihodnje 
leto.

Branka Demovšek 
Nada Černič Cvetanovski

komentar

Pa po lojtrci gor
Za denar, ki ga vsaka posavska 

občina zagotavlja za delovanje vrt
cev, bi na leto lahko zgradili šport
no dvorano ali novo šolo. Ali nov 
vrtec. Ob teh velikih denarjih daje
jo svoj prispevek še starši. Država 
jih razvršča v plačilne razrede. Prvi plačilni razred pome
ni, da starši plačajo 10 odstotkov od ekonomske cene in ti 
odstotki se višajo z vsakim plačilnim razredom. Starši iz 
najvišjega - osmega plačilnega razreda plačajo 80 odstot
kov ekonomske cene. Cene v vrtcih so visoke, saj država 
otroško varstvo uvršča k vzgoji in izobraževanju, ne pa pod 
javno storitev. Tej klasifikaciji seveda sledijo dragi standar
di; vzgojiteljice morajo imeti 7. stopnjo izobrazbe, ki ji sledi
jo visoke plače. V oddelku je lahko od 16 do največ 19 otrok.

Varovanje malčka do dveh let starosti po takšnih krite
rijih stane okoli sto tisočakov. Najpremožnejši starši prispe
vajo mesečno 75 tisoč SIT, prinesti pa morajo še rezervne 
pleničke in čistilne robčke. Več premožnih se zaradi tako 
zasoljene cene odloči, da otroku poišče zasebno varuško. 
Od nekdaj so in bodo obstajale ženske, ki to počnejo s čutom 
za pol manjši denar ali stare mame iz ljubezni. Seveda otrok 
v “neprofesionalnem” varstvu v ničemer ne nazaduje, ker 
je pravzaprav nesramno pri tej starostni skupini “proda
jati” farno o izobraževanju v predšolski vzgoji.

Cene oddelkov višjih starostnih skupin so nekoliko nižje, 
vendar tisti od četrtega plačilnega razreda dalje spet precej 
prispevajo. Svet staršev iz katerega koli vrtca bi moral po
staviti to lojtrco z vsemi njenimi klini v ustavno presojo. 
Pravzaprav bi bilo treba dati na pranger vse tiste, ki so 
spisali zakonodajo o vrtcih, in poslance, ki so jo sprejeli. 
Ker niso ne razmišljali, ne računali in so padli na “finto ”, 
da na otrocih ne smemo varčevati. In da je vzgoja otroka 
dolžnost države, kot je nedavno javno zatrjeval uveljavljeni 
sociolog. Ne, vzgoja otroka je dolžnost staršev, družine, ker 
je to celostni proces. Dolžnost države pa je, da neha z 
neživljenjskimi standardi na rovaš občin in staršev varovati 
monopol otroškega varstva v sedanji organiziranosti in 
“sprehajati” starše po lojtrci plačilnih razredov. Dokler bo 
starše otrok, ki je komaj shodil, stal toliko, kot otrok, ki 
študira v univerzitetnem središču, je s politiko za večjo rod
nost nekaj hudo narobe.

Branka Demovšek

AMKETA
Zlatka Kolman, podjetnica iz Pisec:

Vrtec je predrag in starši iščejo cenejše 
možnosti varstva. V Pišecah, kjer sem v Svetu 
staršev vrtca, je 70 majhnih otrok, od tega jih 
je nekaj čez 20 mlajših od dveh let. Vrtec bi 
lahko obiskovalo 40 otrok, a ga le 15. V kra
ju z veliko brezposelnostjo je to pričakovan 
odziv. Moj Kristijan je star 3,5 leta in zanj 
bom plačala mesečno 75.000 SIT. S takšno 
politiko država deli otroke na revne in bogate, 
saj v Pišecah ne morejo izvajati nadstandard
nih programov, ker je premalo otrok v vrtcu. Vsaj eno leto pred šolo 
bi moral biti vrtec brezplačen za vse, tako kot je bila včasih mala 
šola. Na sploh bi bilo treba drugače zastaviti financiranje vrtcev.

Mojca Švigelj iz Sevnice: Za našega 2- 
letnega otroka plačujemo 28 tisoč SIT me
sečno. Ker imamo nizke dohodke, smo v tret
jem plačilnem razredu in se mi cena zdi kar 
sprejemljiva. Z varstvom smo zadovoljni, 
nekoliko me moti, daje naš otrok v skupini 
od 1 do 2 let. Bolje bi bilo, da bi bil v skupini 
od Ido 3, ker bi tako verjetno bolj napredo
val. Tako pa ugotavljamo, da se je navzel 
navad mlajših otrok. Začel je popačeno go
voriti in se plaziti po tleh. Moram pa pou

dariti, da ima čudoviti vzgojiteljici, ki sta topli in materinski.

Vera Nagode iz Sevnice: Naš otrok 
obiskuje vrtec v Šmarju in z varstvom 
smo zadovoljni. Če veš, da je otrok v 
varnih rokah, lahko greš z mirnim srcem 
v službo. Cene predšolske vzgoje pa so 
take, kot so. Seveda bi želeli, da bi bile 
nižje, toda sami prav gotovo ne moremo 
vplivati na cene vrtca. _

Maja Klemenčič, vzgojiteljica iz Brežic:
Sem v petem plačilnem razredu in s podražit
vijo bo družinski proračun precej prizadet. 
Cene so visoke, zato mlajšega otroka nimam 
v vrtcu. Ne zdi se mi prav, da obstaja nulti 
plačilni razred. Vsakdo bi moral nekaj prispe
vati, saj imajo socialno ogroženi višji otroški 
dodatek. Sicer pa se pridružujem mnenju tis
tih ravnateljev vrtcev, ki zagovaijajo stališče, 
da bi moral biti vzgojni del v programih enot
no plačljiv, za kar naj poskrbi država. Starši 

pa bi po zmožnostih prispevali za prehrano in varstvo.
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Sojenje Najgerjevi in Babičevi zaključeno konec januarja

Vesela priča na sodišču
Krško - Na zadnji letošnji obravnavi zoper nekdanjo ravnateljico bizeljske osnovne šole Vido Najger in 
poslovodkinjo tamkajšnje trgovine Ivanko Babič, ki ju obtožnica bremeni zlorabe položaja in ponarejanja 
poslovnih listin, je nepoznavalce razmer zmotila prisotnost dveh policistov. Izkazalo se je, da sta v sodno 
palačo privedla pričo, ki se že na prejšnji obravnavi ni odzvala vabilu sodišča. Toda priča je bila neverjetno 
dobro razpoložena, kar je za sodišče nenavadno. Zbrani v sodni dvorani so kmalu doumeli, zakaj je tako.

Nasmejana priča, ki jo je 
privedla policija, je bil kmet 
Jože Malus iz Drenovca. Na 
vprašanje sodnika, ali ve, 
zakaj je tu, je Malus povedal, 
da nima pojma, sodnika pa je 
vprašal, če lahko on nekaj 
pove. In ker je na sodišču red 
tak, da sodnik sprašuje priče 
in ne priče sodišča, je sodnik 
Peter Žnidaršič njegovo 
prošnjo zavrnil. Sledila so 
vprašanja, ali je in kako je 
Malus sodeloval z OŠ Bizelj
sko, ali je s konji prevažal 
otroke in podobno. A priča ni 
imela konj in tudi s šolo ni 
nikoli sodelovala, je pa nekoč 
sama hodila v to isto šolo. In
ko je sodniku in tožilcu 
zmanjkalo vprašanj, se je iz
kazalo, daje policija privedla 
napačno pričo. Namesto

Jožeta Malusa iz Drenovca 
bi moral pričati Jože Malus 
iz Bukovja.

Sodišče je zaslišalo še Dra
ga Pirmana, člana Kulturne
ga društva Zarek iz Brežic, ki 
je na bizeljski osnovni šoli 
uprizorilo Prešernov Križev 
pot, a za to ni prejelo nobe
nih nagrad in spominkov, kar 
naj bi - po pripovedovanju 
ravnateljice - veljalo za vse 
nastopajoče na Bizeljskem. Na 
eni od obravnav je namreč 
Najgerjeva izrecno poveda
la, da so obdarili tudi skupi
no, ki je uprizarjala Križev 
pot. A po besedah priče je bilo 
osem članov Žarka pogoščeno 
s kavo, sokom in keksi, potne 
stroške pa je društvu povrnil 
javni sklad za kulturne dejav
nosti. Pred sodiščem je pričal

še Danijel Štus iz Kozjega, 
ki se ukvarja z brušenjem 
stekla in graverstvom. Njego
vo podjetje je nastopilo kot 
sponzor zimskih festivalov in 
je šoli po sponzorski ceni 
prispevalo vaze. Štus je bil 
razočaran, saj pravi, da človek 
rad stori kakšno dobro delo, 
potem pa mora za zahvalo 
hoditi po sodiščih.

Sodišče je na tokratni ob
ravnavi izvedlo številna listin
ska dokazovanja. Na nasled
nji pa bodo zaslišali še nekaj 
prič, med drugim pravega 
Jožeta Malusa ter priče, ki 
bodo spregovorile o posojan
ju denarja družini Babič za 
nakup gradbenega stroja. Kot 
pravi obramba obdolžene 
Babičeve, naj bi ti dokazi 
ovrgli trditve obtožbe, da je

šlo pri Babičevih za proti
pravno pridobljeno premo
ženjsko korist.

Žagovomik obdolžene 
Najgerjeve pa je na tokratni 
obravnavi v spis predložil 
sklep Višjega sodišča iz Ljub
ljane, kije obravnavalo podo
ben primer. Meni, da je do
kument, ki govori o ustavitvi 
postopka v podobnem ka
znivem dejanju, kot ga ob
ravnava tukajšnje sodišče, 
lahko neposredno^ uporaben 
pravni vir. Sodnik Žnidaršič, 
ki je opozoril zagovornika 
Najgerjeve, češ, da ga ta 
neprestano imenuje gospa sod
nica ali gospa sodnik, je na
povedal, da se bo sojenje na
daljevalo in po vsej verjetnos
ti tudi zaključilo 31. januar
ja. N.Č.C.

Petarde? - Ne, hvala!
Slovenija, Posavje - V teh dneh med stanovanjskimi bloki že 

odmevajo poki petard; jate ptic preplašeno begajo in se zaletavajo 
v zidove, v domovih starejših občanov se sredi noči prižigajo luči 
in prestrašeni obrazi kukajo izza zaves in se sprašujejo, kaj se 
dogaja Zlasti starejšim se zbudi grozljiv spomin na vojnq, na 
streljanje, na beg za življenje... Zakaj bi z nehumano in objestno 
uporabo petard vznemirjali ljudi in živali, ogrožali lastno in tujo 
varnost in povzročali materialno škodo, ko pa se da praznovati 
tudi drugače.

Uporaba pirotehničnih izdelkov, katerih glavni učinek je pok, 
je dovoljena le v času od 26. decembra do 2. januarja. Uporaba je 
dovoljena samo v skladu z navodili proizvajalca. Prepovedana je 
predelava pirotehničnih izdelkov zaradi povečanja učinka, upo
raba v dragih predmetih, lastna izdelava pirotehničnih izdelkov 
ali zmesi in preprodaja teh izdelkov.

A tudi v času od 26. decembra do 2. januarja je uporaba 
pirotehničnih izdelkov prepovedana v strnjenih stanovanjskih 
naseljih, v zgradbah in vseh zaprtih prostorih, v bližini bolnišnic, 
v prevoznih sredstvih za potniški promet in na površinah, kjer 
potekajo javni shodi ali javne prireditve.

Občani oz. kupci naj pirotehnične izdelke, če se jim nikakor ne 
morejo odreči, kupujejo le v trgovinah, ki imajo za prodajo teh 
izdelkov dovoljenje Ministrstva za notranje zadeve. Ob nakupu 
od prodajalca zahtevajte tudi navodilo za uporabo; napisano mora 
biti v slovenskemjeziku in obvezno priloženo vsem pirotehničnim 
izdelkom. Otroci in mladoletniki pa naj pirotehnične izdelke upo
rabljajo le pod nadzorom staršev ali skrbnikov.

Aktivnosti policije bodo usmerjene v preventivno dejavnost, 
represivno pa bodo ukrepati v primerih, ko bodo ugotoviti kršitve 
zakonskih določil. Za kršitve je predvidena denarna kazen v znesku 
najmanj 100.000 SIT.

Neprimerna uporaba pirotehničnih izdelkov je problem vseh, 
tudi staršev, skrbnikov, učiteljev in vzgojiteljev. Zato je prav, da z 
opozarjanjem na nevarnosti ter s svojim zgledom pripomorejo k 
preprečevanju in zmanjševanju posledic. N.C.C.

Prijazne besede so lahko 
kratke in enostavne.
Njihov odmev pa je neskončen.

(Mati Tereza)

Prijazne besede vseh,
ki ste nas spremljali v tem letu,
so obogatile naše uspehe.
Naj bo tudi leto 2006 leto sreče, 
veselja in radosti.

Vsem sponzorjem in donatorjem, 
ki so nam v tem letu omogočili 
neskončno mnogo lepih trenutkov, 
se iskreno zahvaljujemo 
in želimo veliko poslovnih uspehov 
v letu 2006!

MtŠNN' pf>SK(t»OR
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Dokazi brežiške zgodovine
Brežice - Letošnje poletje so arheologi sredi starega 
mestnega jedra Brežic naleteli na zanimive zgodovin
ske najdbe, pravzaprav so prišli kar do nekaj 
nepričakovanih odkritij. Zato je Posavski muzej pri
pravil zanimivo predavanje s predstavitvijo rezultatov 
arheoloških izkopavanj na lokaciji nove brežiške pošte.

Kot je povedal Slobodan 
Olič, ki je vodil uspešna izko
pavanja, so z njimi prišli do 
novih ugotovitev o zgodovin
skem razvoju mesta Brežice. 
Arheologi so namreč naleteti na 
najdbe v časovnem razponu vse 
od prazgodovine do drage sve
tovne vojne. Poleg številnih 
drobnih pridatkov so najpo
membnejša vendarle odkritja 
ostankov iz obdobja gradnje 
mestnih utrdb v 16. stoletju.

Med ostanki zidov, tlakov, 
vojaških rovov, jarkov in peči je 
nepričakovano in posebej boga
to odkritje sorazmerno lepo 
ohranjen obrambni stolp ob 
srednjeveškem obzidju. Vajetno 
gre za ostanke pravcate utrdbe, 
menda ene od desetih, ki so

služile za obrambo pred Turki.
Arheolog Uroš Bavec iz no

vomeške enote Zavoda za varst
vo kulturne dediščine je v raz
pravi po predavanju poudaril, da 
gre za vzorčen primer, kako je 
v medsebojnem sodelovanju 
lokalne skupnosti in investitor
ja - v tem primera med Občino 
Brežice in Pošto Slovenije - mo
goče zadostiti prizadevanjem 
stroke. Večji del ohranjenega 
obrambnega stolpa so medtem 
namreč že umestiti v pritlični 
del poštne stavbe, kjer bo na 
ogled novi simbol in dokaz 
bogate zgodovine Brežic.

Veduto mesta namreč zdaj 
predstavljajo povezovalni most 
čez Savo in Krko, mogočni grad 
in vodovodni stolp. V.P.
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Osebnega miru in topline 
vam ob božičnih in novoletnih praznikih 
želimo iz podjetja Radanovič Brežice.

S svojo ponudbo vozil Audi in Volkswagen 
se priporočamo tudi v prihajajočem letu.

Radanovič d.o.o., Černelčeva ulica 5, 8250 Brežice

Z zakonsko pomočjo do bolj
usklajenega razvoja regij

Čatež ob Savi - V organizaciji Regionalne razvojne 
agencije Posavje je bila v Termah Čatež Posavska 
konferenca o regionalnem razvoju, s katero so želeli 
spodbuditi odprto in široko partnersko povezovanje 
ter sodelovanje agencije, občin ter gospodarskih in 
negospodarskih subjektov v Posavju.

Minister za lokalno samo
upravo in regionalno politiko 
Ivan Žagar je v okviru Po
savske konference predstavil 
možnosti prihodnjega razvo
ja glede na sprejet zakon o 
spodbujanju skladnega re
gionalnega razvoja. Kot je 
poudaril, se sedanje velike 
razvojne razlike med posa
meznimi regijami še vedno 
povečujejo, z novo zakonoda
jo pa naj bi med drugim pred
vsem poenostaviti administra
tivne postopke pri pripravljan
ju razvojnih projektov občin.

Žagarje dejati, daje bil re
gionalni razvoj do sedaj zelo 
centralno organiziran, saj ob
čine teh nalog niso bile spo
sobne same izvajati. Evropska 
sredstva iz strukturnih skladov
naj bi se v višini 60 odstotkov 
porabljala na nerazvitih ob
močjih v državi, kar se pa po 
besedah Žagarja ne dogaja.

S tem se še vedno pove
čujejo velike razvojne razlike 
med posameznimi regijami. 
Glede na predpostavke nove
ga zakona naj bi bili postopki 
za pripravo projektov za pro
gramsko obdobje 2007-2013 
bolj enostavni, pripraviti pa 
bo potrebno ustrezne projekte 
na operativni ravni. Kot je 
poudaril Žagarje potreb do
volj, težave pa nastopijo pri 
sami izdelavi projekta. Na 
projekte regionalnega pome
na se že pripravljajo tudi v 
Posavju, o njihovi konkretni 
vsebini za prihodnje pro
gramsko obdobje pa še ni kon
kretnih dogovorov. S konfe
renco so zato v Regionalni 
razvojni agenciji želeti spod
buditi odprto in široko partner
sko povezovanje ter sodelova
nje agencije, občin ter gospo
darskih in negospodarskih sub
jektov v Posavju. STA/L.Z.

Ozara v novih prostorih
Brežice - Društvo Ozara Slovenija je v sodelovanju z 
Občino Brežice in ob podpori lokalne skupnosti ter 
mnogih donatorjev pred dnevi svečano odprlo nove 
prostore dnevnega centra za ljudi s težavami v 
duševnem zdravju.

Ozara je nacionalno zdru
ženje za kakovost življenja, ki 
že 10 let deluje humanitarno 
v javnem interesu na področju 
socialnega in zdravstvenega 
varstva v 14 enotah po Slo-

za različne ustvarjalne delav
nice, za draženje, dobiti so tudi 
čajno kuhinjo, skratka dovolj 
prostora za prijetno preživlja
nje časa in zadovoljevanje 
svojih potreb.

Uporabniki Ozare in gostje v novih prostorih

veniji. V Brežicah je bilo 
društvo Ozara ustanovljeno 
leta 2001. Začetki so bili 
skromni, potrebe pa so kmalu 
pokazale, da člani potrebuje
jo več, saj jih je bilo vedno 
več, zdaj jih je iz celotnega 
Posavja vključenih okrog 150. 
Dnevni center je ena izmed 
osnovnih oblik pomoči, mo
tivacije, skrbi, druženja, spro
stitve, izobraževanja za upo
rabnike po njihovi bolnišnični 
obravnavi, pa tudi za ljudi v 
stiski.

Posavski uporabniki so 
nove prostore sicer dobili že 
oktobra, hišo, ki so si jo s po
močjo donatoijev in nacional
nega društva sami urediti, jim 
je prijazno odstopila v upora
bo družina Radanovič. V 
novih prostorih imajo prostor

Ob odprtju je vodstvu Oza
re čestital predsednik nacio
nalnega združenja Ig°r 
Hrast, ki je poudaril pome11 
dnevnih centrov za ljudi s te
žavami v duševnem zdravj11- 
vse prisotne je nagovoril s 
župan občine Brežice Iv^*1 
Molan, ki je hkrati obljub*” 
da bo občina tudi v prihodnj 
podpirala njihovo prizadeva 
delo, s kratko življenjsk 
zgodbo pa so se predstavi 
tudi trije člani brežiške Oz^ 
re, ki so nadvse veseli n o 
pridobitve in predvsem i*10^ 
nosti, da zaživijo zdravo 1 
bolj kakovostno ter ob lj1111^ 
ki so jim pripravljeni P°1TJ 
gati. Nove prostore je b 
goslovil dekan Milan Ksc

Jelica Korrf
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Rekorden izplen heroina 
na južni meji

Obrežje -13. december je bil nesrečen dan za državljana Bosne, ki je na Obrežju 
vstopal v Slovenijo. Mislil je, da bo s 16 kg heroina, ki ga je tihotapil, zaslužil 
kakšnih 65 milijonov SIT, a je ostal brez heroina in brez svobode.

29-letni S.B., državljan 
Bosne, ki je 13. decembra z 
osebnim vozilom nemške re
gistracije na Obrežju vstopal 
v Slovenijo, je imel smolo, 
saj seje policist med postop
kom odločil za temeljito mej
no kontrolo. Pri pregledu 
vozila je v prtljažniku za ta
petami opazil sumljiv pred
met. Izkazalo se je, da je v 
oblogah prtljažnika ter v obeh 
pragovih vozila 30 paketov 
heroina v skupni teži 16 kg, 
kar je letošnja največja za
plemba heroina na južni meji.
Po zbranih podatkih naj bi 
mamilo potovalo iz Srbije in 
Črne gore v Španijo, kar je 
bilo razvidno tudi iz zemlje
vidov, ki jih je imel osumlje
ni pri sebi. Za drogo bi na 
prostem trgu dobil od 14 do 18 
tisoč evrov za kilogram oz. po 
10 tisoč SIT za gram. Namesto 
prostega trga pa osumljenca 
čaka od pet do deset let zapora.

Tudi drugi državljan Bos-

Trije kilogrami konoplje v kolesu
ne, ki seje na Obrežje pripel
jal z avtomobilom avstrijske 
registracije, je padel v oko 
delavcem carinske službe. Pri 
pregledu rezervnega kolesa je 
bilo namreč ugotovljeno, da 
znamka in dimenzija ne ustre
zata temu vozilu. Po razrezu 
pnevmatike so ugotovili,da se

v njej nahaja tri kilograme in
dijske konoplje, zapakirane v 
šest zavitkov. Osumljenec, ki 
je v priporu, se bo za rešet
kami lahko pridružil prej 
omenjenemu kolegu, saj je za 
tovrstno kaznivo dejanje za
grožena kazen od enega do 
desetih let zapora. N.Č.C.

Sladokusci in tihotapci se ne 
bojijo ptičje gripe

Obrežje - Nekateri operaterji mobilne telefonije pravijo, da si s pticami delimo 
nebo. Novost pa je, da si ptice z drvmi delijo kamion. To so odkrili cariniki, ki so 
pri pregledu vozila med drvmi našli skoraj tri tisoč zaščitenih ptic.

Voznik tovornega vozila iz 
Bosne je na vstopni carinski 
postaji na Obrežju dejal, da 
prevaža drva za kurjavo, na
menjena v Italijo. Cariniki 
Referata za zatiranje tihotap
stva generalnega carinskega

urada na mejnem prehodu 
Obrežje so se odločili za od
stranitev carinskega obeležja, 
odpiranja ponjave in pregle
da blaga. In imeli so kaj vide
ti. Poleg palet z drvmi so od
krili 20 hladilnih torb, pokritih

z odejo. V njih je bilo okrog 
2800 zamrznjenih zaščitenih 
ptic, večinoma prepelic, v 
skupni teži 238 kg. V eni iz
med hladilnih torb je bil pri
ložen tudi seznam, na katerem 
je bilo vpisano število ptic in 
imena lastnikov pošiljk.

44-letni državljan Bosne, ki 
je s pticami tihotapil tudi sto 
zavojčkov cigaret Drina, je 
povedal, da je za prevoz ptic 
in cigaret prejel 200 evrov, 
blago pa naj bi na določenem 
mestu v Trstu predal neznani 
osebi. Po zaslišanju in plačilu 
varščine so ga izpustili, ova
den pa je bil zaradi utemel
jenega suma storitve kaznive
ga dejanja nedovoljenega iz
voza in uvoza stvari, ki so 
posebnega kulturno zgodovin
skega pomena, za kar je 
zagrožena kazen do treh let 
zapora. N.Č.C.

113 - ib Črn petek za 
družino z Zdol

Plesal na cesti, pristal v bolnišnici
Gornji Lenart, 19. december-24-letni Trboveljčan je vozil 

^sebni avtomobil po regionalni cesti iz smeri Krškega proti 
“težicam.Zunaj naselja Gornji Lenart, kjer cesta poteka v ravni
ci je zapeljal najprej v desno na bankino in izgubil oblast nad 
v°zilom, kar je imelo za posledico, daje zapeljal v levo in nato 
^azaj v desno, kjer seje vozilo preko nasipa prevrnilo na travnato 
Površino. Voznik je med prevračanjem padel iz vozila, v nesreči 
Pa je utrpel hude telesne poškodbe in se zdravi v brežiški bolnišnici.

Prdrznež v avtomobilu
. Krško, 17. december - 40-letna Krčanka je stala pri zapor

ni pred vhodom na parkirni prostor hotela Sremič v Krškem, 
pfed tem je mimo pripeljal neznani voznik osebnega avtomobi- 
a znamke Passat, sopotnik pa je skozi odprto okno vozila 
^ocanki iz rok iztrgal torbico, nakar je voznik pospešil hitrost 
j nadaljeval vožnjo proti Drnovem. Obogatel sicer ni, čeprav 
j® 2 drzno tatvino na hitro “zaslužil” 30.000 SIT, lastnica tor- 

lce pa jih gotovo pogreša.

Slatina - Na avtocesti Cel
je - Maribor seje minuli petek 
okoli 8. ure zjutraj pripetila 
huda prometna nesreča, v kate
ri so umrli trije mladi. Po pr
vih ugotovitvah naj bi vozni
ca iz neznanega vzroka zapel
jala na desno, vozilo je nato 
prek drsne ograje padlo v 7 m 
globok propust. 29-letna 
voznica in enako stara sopot
nica iz Ljubljane ter 25-letni 
sopotnik iz okolice Krškega so 
zaradi hudih poškodb umrli.

Tragična nesreča, ki je bila 
usodna za 25-letnega študenta 
medicine z Zdol, je še toliko bolj 
kruta, ker je pred nekaj leti v 
prometni nesreči na dolenjski hitri 
cesti umrla tudi njegova mama.

Romi v 
tožbi 

z državo
Krško - Na okrožnem 
sodišču se bo ponovno 
začelo sojenje, s kate
rim želijo Romi od dr
žave oz. Ministrstva za 
notranje zadeve iztržiti 
15 milijonov SIT od
škodnine. Po njihovem 
mnenju je policija kri
va za smrt njihovega 
rojaka Rajka Hudoro- 
viča, ki sta ga ubila Va
lentin Brajdič in Go
razd Jurkovič. Oba sta 
bila obsojena na 12 let 
zapora. Naključje pa 
je, da se je ravno na 
dan, ko bi morala ob
ravnava ponovno steči, 
na okrožnem sodišču 
sestal senat in obrav
naval vlogo Gorazda 
Jurkoviča, ki prosi za 
pomilostitev.

Zgodba sega v leto 1998, 
ko seje na Policijsko posta
jo v Krško zatekel Rom 
Rajko Hudorovič. Povedal 
naj bi, da mu grozijo Romi 
iz Šentjerneja, ki imajo pre
cej orožja. Naslednji dan je 
stekla policijska akcija. 
Hudorovič naj bi po na
ročilu kriminalistov pokli
cal Rome iz Šentjerneja in 
sporočil, da se nahaja v Ga- 
zicah, kamor so ga napotili 
policisti, ki so pripravili 
zasedo. Romi so res prišli 
v Gazice, a z druge strani, 
kot je načrtovala policija, 
in ubili Rajka Hudoroviča. 
Romi so prepričani, da po
licija ni dovolj zaščitila 
Hudoroviča, ampak gaje v 
bistvu postavila za tarčo. 
Valentin Brajdič in Go
razd Jurkovič, ki sta ubi
la Hudoroviča, sta bila ob
sojena na 12-letno zaporno 
kazen, sorodniki pokojne
ga Roma pa so vložili tožbo 
proti Ministrstvu za not
ranje zadeve in zahtevajo 
slabih 15 milijonov SIT od
škodnine.

Obravnava seje zaklju
čila 6. novembra 2003. So
dišče je odločilo, da Romi 
niso upravičeni do svojih 
zahtev. Sledila je pritožba 
obeh strani na višje sodišče, 
ki je sodbo razveljavilo in 
jo vrnilo v obravnavo 
prvostopenjskemu sodišču 
v Krškem.

Naključje pa je, da seje 
ravno tega dne, ko bi se 
moralo sojenje začeti zno
va, na Okrožnem sodišču v 
Krškem sestal sodni senat 
in obravnaval vlogo prej 
omenjenega morilca Go
razda Jurkoviča, ki prosi 
za pomilostitev. Kot je po
vedal sodnik Gojmir Pešec, 
je senat podal svoje mnen
je, o tem, kakšni naj bi bili 
razlogi za pomilostitev, pa 
ni želel govoriti. Sicer pa o 
pomilostitvi odloča pred
sednik države. N.Č.C.

Več kot tristo sveč 
za Ivana

Brežice - V požaru v stanovanjski hiši na Lamutovi je 
v zgodnjih urah 8. decembra umrl Brežičan Ivan Dimič. 
Ivan naj bi umrl v dimu, ki naj bi ga povzročila sveča.

Pokojni Ivan se je pred 
požarom umaknil iz hiše 
(videl ga je brat), vendar je 
med tem, ko so svojci odšli 
po pomoč, odšel nazaj v hišo. 
Iz hiše se ni več vrnil. Med 
gašenjem so pokojnega našli 
gasilci.

Nesrečen dogodek je pre
tresel mnoge Brežičane, saj 
je bil Ivan nepogrešljiv 
spremljevalec brežiškega 
vsakdana. Za tiste, ki ga niso 
poznali, malce drugačen in 
mogoče preglasen, za do
mačine pa izredno ustrežlijv, 
dosleden in pošten. Pogrešali 
ga bodo na brežiški tržnici,

kjer je imel tako rekoč svoj 
drugi dom. Tam so mu po
vsem spontano še istega dne 
postavili žalno mizo s šop
kom, njegovo fotografijo in 
mu prižgali sveče. V nasled
njih dneh so tam ob njegovi 
fotografiji postali številni 
Brežičani ter mu v spomin 
in zahvalo prižgali čez tris
to sveč. Pogrešala ga bo 
tržnica, pa mnoge brežiške 
prodajalke, ki jim je plačeval 
položnice in vsi, ki smo vsa
kodnevno na ulicah lahko 
prisluhnili njegovim verjet
nim in manj verjetnim zgod
bam. L.Z.

Ivan Dimič
125.5.1942 - 8.12.20051

Izgubili smo Ivana in Ivan je izgubil svoje trgovke, 
prodajalke s tržnice, poštne uslužbenke, bančne urad
nice, sosede, vse druge, s katerimi se je dnevno srečeval 
na ulicah svojega in našega mesta. V imenu vseh, ki 
smo Ivanu kdajkoli rekli prijazno besedo, mu dovolili, 
da nas je stisnil k sebi ali ga prijazno pomirili, kadar se 
je premočno znašel v samo njemu vidnih zgodbah, go
vorim ob odhodu iz njegovega skrivnostnega sveta v še 
bolj skrivnostno neskončnost.

Imeli smo Ivana. Od rojstva, zaznamovanega z 
boleznijo in drugačnostjo. Vsak dan je prehodil ulice 
mesta - zdaj ves vesel in prepevajoč, zdaj jezen in hud 
na nam neznane ljudi in sile, ki so vdirale v njegov dan, 
v njegovo noč, pa spet povsem miren, tuhtajoč, radoživ, 
nasmejan, hrepeneč po besedi mimoidočega, po stisku 
roke in objemu. Srečevali smo ga s šopom papirjev in 
denarja, ko je urejal zelo resne posle na banki ali pošti, 
ponosen, da smo mu tako zaupali. Vselej se je vse izšlo 
- niti tolar ni bil nikoli ne premalo ne preveč. Elementar
na poštenost in delavnost sta bili njegovi vrlini. Garač, 
s tonami prenesenega in tia tovornjake naloženega grad
benega materiala, ko si je služil plačo. Posebnež, ki nam 
je dal vedeti, da je življenje v svetu drugačnosti prav 
tako opremljeno z vrednotami in vredno spoštovanja. 
Da tudi on razmišlja in ve. Ves glasen je izkričal svoje 
mnenje o tej ali oni vesti, ki jo je slišal po radiu, ki jo je 
pobral kdo ve kje, ki pa jo je moral pokomentirati, jo 
povedati, četudi le naključno mimoidočemu. Njegov glas 
je odmeval po Bizeljski cesti, po Cesti prvih borcev, po 
tržnici. In smo rekli: “Vreme se spreminja, Ivan kriči!” 
Pa pri tem nismo imeli v mislih nič slabega - Ivan je 
enostavno postal del našega vsakdana. Učil nas je spre
jemati drugačnost in bil pri tem uspešen. Ivanu se je 
posmehoval le kak neotesan človek brez občutka za 
sočloveka, tak, ki tudi ne dojame večplastnosti življenja 
in tanke meje med stanji našega duha. Ko je mesto ob 
nedeljah in prazničnih dneh opustelo, je bil največkrat 
njegov glas edino, kar se je odbijalo od mestnih hiš s 
trdno zaprtimi vrati.

Tako zaprta so bila tudi vrata vsem nam v njegov 
notranji svet, svet, ki je vsake toliko časa privrel na pia
no in terjal odhod na zdravljenje. Kaj nam je Ivan 
sporočal zadnje čase, ko je taval naokoli močno spre
menjen, nekako žalosten, s postrani nagnjeno glavo in 
prošnjo za kanček omame ? Bi mu lahko pomagali, mu 
je sploh bilo mogoče pomagati?

Tam na njegovi tržnici so dobri ljudje v teh dneh 
prižigali sveče. Polno sveč je ogrevalo misel nanj v tem 
mrzlem času. Polno toplih besed je bilo povedanih o 
njem. Bil bi jih vesel. In bi se spet podal po ulicah s 
svojim zdaj veselim, zdaj resnim, žalostnim, zaskrbljen
im, razmišljujočim, razigranim obrazom, z drobno posta
vo in rahlo nagnjeno držo, s široko razprtimi rokami, 
kot bi hotel vse objeti.

Nekaj bo manjkalo v Brežicah zdaj, ko ga ni.

Milena Jesenko
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V Europanu izredno zanimanje 
za brežiški projekt

Brežice - Mesto Brežice išče rešitve, kako urediti fasade mesta, vrbinske ravnine 
in zajezitev hidroelektrarne. Zato so se prijavili na evropski natečaj, ki poteka 
pod organizacijo Europan. 9. in 10. decembra je prav v Brežicah potekal prvi 
krog žiriranja.

Žirante ste sprejela župan Molan in arhitektka Brencetova.

Na Občini Brežice se že 
nekaj časa ukvarjajo z vpra
šanjem, kako obuditi staro 
mestno jedro, da bi bilo pri
vlačnejše tako za domačine 
kot za tujce. Zato so se odločili 
za sodelovanje v Europanu, 
organizaciji, ki pripravlja 
strokovnjake na področju ur
banizma in stanovanjskih 
pozidav. Projekt vodi arhitek
tka Mateja Sušin Brence z 
oddelka za prostorsko načrto
vanje in razvoj; projektno na
logo so že-lani predstavili v 
Parizu in novembra še na fo
rumu mest. Za izdelavo pred
loga idejne rešitve brežiške 
projektne naloge seje odzva
lo kar 44 ekip iz cele Evrope, 
oddanih je 26 elaboratov.

Natečaj jev fazi žiriranja in 
prvi krog žiraranja je potekal 
prav v Brežicah. Žirijo je 
sestavljalo devet žirantov, med 
njimi sta bila tudi Brežičana 
arhitekt Jože Peterkoč ter 
režiser in scenarist Matej 
Filipčič. Po žiriranju v Breži
cah bo forum mest in žirij na 
Portugalskemjanuaijaprihod- 
nje leto, takrat bo tudi znano, 
kateri elaborat bo nagrajen. Do 
takrat žirija konkretnih stališč 
in ocen ne sme dajati.

Žirante je sprejel in po
zdravil tudi župan občine Bre
žice Ivan Molan, ki je v svo
jem nagovoru poudaril, da so 
ponosni na to, da so bile Bre
žice kot najmanjše mesto iz
brane med 74 lokacijami, ki 
so kandidirale za Europan. 
Preko omenjenega natečaja 
želijo Brežice najti predvsem 
možnosti ponovne oživitve 
starega mestnega jedra in vz
postaviti stik prebivalcev tega 
dela mesta z njegovim narav
nim robom. Vrbinska ravni
na namreč nudi veliko neiz
koriščenih možnosti, tako za

same prebivalce mesta kot 
tudi za vse obiskovalce. ' 

”Ker se zavedamo, da je 
prostor pomembna dobrina 
nas vseh, moramo z njim rav
nati odgovorno in strokovno, 
saj nam omogoča tudi razvoj 
in kakovost bivanja. Pričaku
jemo, da bo žirija poleg svežih 
idej in sonaravnega pristopa 
upoštevala tudi možnost reali
zacije, kot je bila predstavlje
na v projektni nalogi, saj je 
projekt že kar aktualen,” je še 
dejal župan.

Jelica Koršič

“V Siliku je treba delat!”
Radna - Podjetje Siliko iz Brezij pri Ljubljani, ki ga vodi Janez Koprivec, je pred 
dvema letoma v nekdanjih prostorih Jutranjke na Radni odprlo svojo poslovno 
enoto. V njej je danes zaposlenih 56 delavcev, ki izdelujejo gumi-tehnične izdelke, 
proizvodnjo pa nameravajo še širiti.

Bojan Vrhovnik, vodja 
proizvodnje v matičnem pod
jetju, ki je dve leti delal tudi 
v Sevnici, je obiskovalcem na 
dnevu odprtih vrat vzneseno 
pripovedoval o podjetju, v 
katerem imajo, kot pravi, 
zadovoljen kolektiv. Podjetje 
Siliko je danes eno uspeš
nejših v regiji, s hitro rastjo 
obsega proizvodnje in posle
dično tudi številom zaposle
nih. Ravno v teh dneh so za
ključili še en investicijski cik
lus, saj so vgradili štiri nove 
stroje. Plača v podjetju je ved
no 15. v mesecu, regres za 
letni dopust je maksimalen, 
prav tako stroški za malico in 
stroški prevoza na delo. Vsi 
delavci dobijo enako božični
co, višina 13. plače pa je od
visna od funkcije. Dvakrat na 
leto podjetje za kolektiv, v ka
terem vsakdo - tudi šef - po
prime za vsako delo, pripravi
jo pravo “ohcet”. V podjetju 
vladata red in čistoča, čeprav 
nimajo zaposlene čistilke in ne 
čistilnega servisa. Za seboj 
namreč delavci pospravljajo 
sami. Vhod v podjetje v teh 
dneh krasijo jaslice, lepo je 
urejena tudi okolica podjetja. 
Uredili so igrišče, zasadili ci
prese, zato ni čudno, daje pod
jetje Siliko na lanskoletnem 
natečaju zmagalo kot najbolj 
urejeno podjetje.

Kljub temu pa Siliko slovi 
kot firma, ki ne more dobiti 
zadostnega števila delavcev. 
Bojan Vrhovnik pravi, da 
greš v Siliko na “šilit”, ne pa 
na sprostitev. V Siliku je nam

reč treba delati! Norme so vi
soke, zahtevana je visoka ka
kovost, ki jo narekujejo stan
dardi, ki so zlasti visoki v av
tomobilski industriji, za kate
ro delajo. “Če bi v BMW-ju 
zaradi slabo izdelanega našega 
izdelka le za minuto zastala 
proizvodnja, to pomeni tako 
visoko odškodnino, da lahko 
takoj zapremo firmo,” pravi 
Vrhovnik. Zato je delo pod
vrženo tudi stalni kontroli. 
Večkratna kontrola gre v kon
čni fazi na škodo delavca. Po
leg tega delo v Siliku poteka 
24 ur na dan, sedem dni v ted
nu. Izmene potekajo dva dni

Dan odprtih vrat v Siliku

dopoldne, dva dni popoldne 
in tri dni ponoči. To je zahte
ven delavnik, zlasti za ženske, 
zato si mnogi kandidati za de
lo premislijo. Vrhovnik se 
spominja razmer izpred dveh 
let, ko so preko sevniškega 
Zavoda za zaposlovanje iska
li prve delavce. Zavod jim je

predložil 40 kandidatov, ki so 
ustrezali razpisnim pogojem. 
Vabilu na razgovor so se 
odzvali štirje. “Dva sta takoj 
povedala, kaj ju boli, enega je 
zmotilo delo v izmenah, četrti 
pa si je blagovolil ogledati 
proizvodnjo,” se slabih 
izkušenj z iskanjem delavcev 
spominja Vrhovnik. Kot 
pravi, so v Sevnico, kjer so 
izredno zadovoljni s proizvod
nimi prostori, prišli prav
zaprav tudi zato, ker so slišali, 
daje veliko ljudi brezposelnih. 
Praksa iskanja delavcev pa je 
bila zanje hladen tuš, zato 
sedaj ljudi iščejo preko ogla

sov, tudi na svoji spletni stra
ni. Poleg tega obravnavajo vsa
ko vlogo, ki pride na njihov 
naslov, in če izpolnjuje krite
rije, človeka sprejmejo, saj ka
drujejo na zalogo. Kadrov pa 
bodo potrebovali še kar nekaj, 
,§aj v Sevnici načrtujejo širitev 
proizvodnje. N.Č.Č.

Energetsko varčna stavba
Krško - Podjetje Kostak ima novo upravno stavbo, zgrajeno po posebnih ener
getsko varčnih in ekoloških standardih. To je drugi primer takšne gradnje v državi, 
zato sta se odprtja udeležila tudi direktor direktorata za evropske zadeve pr* 
Mministrtsvu za okolje dr. Marjan Vezjak in prometni minister mag. Janez Božic-

Kostak si v svojih zelenih 
programih poleg skrbi za 
okolje prizadeva za večjo upo
rabo obnovljivih virov ener
gije in njeno varčno rabo. Kot 
primer gradnje za trg so na
jprej na domačem dvorišču 
naredili energijsko najvarč- 
nejšo stavbo in verjamejo, da

posebnim sistemom ogrevan
ja porabi za gretje ali hlajenje 
le 20 odstotkov energije na- 
pram klasični gradnji. Geo- 
sonde in toplotna črpalka 
omogočajo koriščenje zemelj
ske energije za “konzerviran
je” temperature tekočine v 
sistemu, kar pomeni uporabo

Varčna stavba

jim bodo sledili še drugi, ko 
bodo slišali značilne podatke. 
Nova upravna stavba ima v 
masi betona potrebne stan
darde, ki ob izolaciji in s

plina za dogrevanje v mini
malnih količinah, in tudi elek
trike za hlajenje. Projektant 
zahtevne energetike je Edo 
Bahč, arhitektka Tina Bo

žičnik iz Savaprojekta pa je 
projektirala to varčno stavbo, 
na kateri je uporabljenega ve
liko recikliranega stekla.

Direktor Kostaka Božidar 
Resnik pravi, da so se konec 
lanskega leta gradnje lotili 
premišljeno, saj so hoteli p°' 
kazati, da njihov zeleni pr°' 
gram glede učinkovite rabe 
energije ne bo ostal le na pa' 
pirju. Nova stavba je bila 
načrtovana zato, da bi v njej 
stranke lahko na enem mesta 
dobile informacije in opravile 
vse potrebno v zvezi s storit' 
vami, kijih opravlja podjetje- 
Z opravljanjem komunalni 
storitev Kostak ustvari le - 
odstotkov prometa, osta ^ 
zaslužijo na trgu v gradbe 
ništvu in drugih storitva ^ 
Letošnji promet znaša 4, 
milijarde SIT, ostalo bo 
milijonov čistega dobic • 
Kostaku rezultati dopuščaj ’ 
da kot donator podpira dflA 
veno življenje v občini- 1 
ob odpiranju varčne hiše ^ 
razdelili darilne nagrad® : 
višini 300 tisoč SIT Zv 
prijateljev mladine K1® * 
Sožitju, Društvu za po^y, 
osebam z motnjami v dus^ 
nem razvoju ter Dru 
Sonček Posavje.

Branka Dem**6 A
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Vitezi - pravi častilci vin
Brežice - Na XIII. konventu, najvišji in letošnji zadnji redovni svečanosti, so člani 
Evropskega reda vitezov vina, povezani v Konzulatu za Slovenijo, svoje delo ocen
jevali v Brežicah. Več kot 120 dosedanjih udov in kandidatov se je zbralo v župni 
cerkvi Sv. Lovrenca, druženje pa zaključili v Termah Čatež.

Prvo leto, odkar so tudi 
uradno prisotni v Evropi, so 
njihovi častilci vina po bese
dah konzula Karla Recerja 
utrdili svoje vrste in se enako
vredno pridružili udom po 
drugih državah. S sprejemom 
22 novih članov, prav toliko jih 
je tudi napredovalo, so povečali 
svoje vrste na 153 udov.

Celodnevno druženje v 
Brežicah so sicer začeli z ma
so, zatem pa jih je pozdravil 
tudi vrhovni senator Evrop
skega reda vitezov vina Alek
sander Ungar. Slovenskim 
članom je čestital za delo in 
obširneje spregovoril o učin
kovinah vin in pomenu, ki ga 
daje v našem življenju. Ev
ropski vitezi pa so zadnje leto 
dosedanjim prizadevanjem za 
vinsko kulturo in populariza
cijo žlahtnega vina dodali tudi 
Vrednoto - blagostanje miru. 
Zdaj je eno od njihovih gesel 
“Položite orožje-dvignite ko
zarce!”

Tem hotenjem se po bese
dah Karla Recerja pridružu
jejo tudi slovenski vitezi, ki 
so se tudi letos udeleževali 
Vseh prireditev, svečanosti in 
druženj, kjer so hkrati pred

stavljali slovenska vina. Ime 
naše države pa so šejiosebej 
ponesli v Pariz in Španijo, 
kjer so posadili cepiče sta
rodavne trte z mariborskega 
Lenta, nasploh pa na vseh 
druženjih še posebej predstav-

ljajo naša odlična vina. S 
prilagoditvami svojega statu
ta so se še bolj vključili v Ev
ropski red vitezov vina, s 
vključitvijo novih udov pa so 
nadomestili izpad, nastal z 
ustanovitvijo Slovenskega re
da vitezov vina.

Posavsko vinorodno deže

lo, nekoč slovečo po bizelj
skih in dolenjskih vinih, je na
to posebej predstavil stro
kovnjak Julij Nemanič. Nji
hov sloves se po njegovih be
sedah spet vrača, kar še zlasti 
velja za dolenjskega posebne

ža cviček. Uspeli so ga zašči
titi in dobro se je utrdil na 
zahtevnem tržišču. Sicer pa so 
se udeleženci redovne sloves
nosti tudi na druženju v Ter
mah Čatež lahko prepričali, 
kako vrhunska vina uspevajo 
vinogradniki in vinarji pride
lati v Posavju. V.P.

Z bandero naprej

Kostanjeviški jubileji
Kostanjevica na Krki - Kostanjeviška kultura bo v letu 2006 predvsem delovno 
proslavila 50-letnico številnih dejavnosti, ki so ime tega dolenjskega mesteca ponesle 
v širši kulturni prostor. Z mednarodnim kiparskim simpozijem Forma viva pravza
prav povsod po svetu, s svojimi Grafičnimi bienali jugoslovanskih otrok, s kon
certi in gledališkimi predstavami poklicnih hiš ter gostovanji domačih ljubiteljev 
Pa po Sloveniji in v sosednjih deželah.

O vsem tem dogajanju, 
yključujoč Goijupovo galeri
jo v kostanjeviški osnovni 
soli, Dolenjski kulturni festi- 
val, Lamutov likovni salon in

sedanjo Galerijo Božidar 
Jakac, so spregovorili ob pre
gledu letošnjega dela in načrti 
za jubilejno leto. Po besedah 
Bojana Božiča, ravnatelja

■Vi,'rej Smrekar, Bogdan Borčič in Bojan Božič

kostanjeviške kulturne ustano
ve, naj bi prihodnje leto pri
pravili razstavo ob 100-letnici 
šole in 50-letnici galerijske 
dejavnosti. Na programu je 
Forma viva, več likovnih de
lavnic in predstavitev stalne 
zbirke Toneta Kralja. Priča
kujejo še zaključek denacio
nalizacij skega postopka in ure
ditev sistema ogrevanja ter 
prezračevanja. Kot so sporo
čili ob odprtju nove posta
vitve 28 grafik Bogdana Bor
čiča, bo ta umetnik prihodn
jo jesen Kostanjevici podaril 
še nekaj svojih risb, oddolžili 
pa se mu bodo s knjigo nje
govih del.

Na prednovoletnem druže
nju je Banka Koper kostanje
viški Galeriji Božidar Jakac 
kot tradicionalno obdarovanje 
izročila simbolični ček v višini 
500.000 SIT. V.P.

Pili bomo blagoslovljeno vino
Krško - Predstavniki oživ

Jcnega Turističnega društvi 
T^ko so pred kratkim razgr 

k svoje načrte in posebej iz 
°stavili turistično-kultumc
Breditev - blagoslov vina i„ 
.^fjanževo. V njihovi fam 

rkvi Sv. Janeza Evangelist;
j, --očevarjevem trgu so u 

običaj že gojili, a ga nat(1 U.J gojili, Cl g,ct i letev

TUstili za javnost. Po besedal 
l fona Planinca, predsedni 

turističnega društva Kr 
l °> bodo v torek, 27. decem
prj ’ v okviru prednovoletni

vinReditev že blagoslavlja
vseh vinogradnikov ob

čine Krško, ki bodo prinesli 
svoje vzorce. Za to bodo pre
jeli posebno nalepko, ki bo 
pričala o opravljenem dejan
ju. Kot je povedal Milan Breči,

Milan Bred in Anton Planinc

direktor Turistične agencije 
Boom Krško, načrtujejo že 
prihodnje leto prireditev raz
širiti na Posavje, zatem naj bi 
se ga udeleževali vinaiji iz vse 
Slovenije, končni cilj pa je, 
da bi blagoslavljanje vina pre
seglo državne meje.

Turistično društvo si tudi že 
zadaja delovne načrte za pri
hodnje leto, med katerimi 
omenjajo bolšji sejem, oživ
ljanje starega mesta in starih 
šeg, včlanitev mladih in prav
nih oseb ter sodelovanje s so
rodnimi sosednjimi društvi in 
turističnimi agencijami. V.P

Knjiga o rokodelcih - praznik
za Brežice

Brežice - Medtem ko se vedno bolj zaziramo v našo preteklost in odkrivamo svojo 
bogato kulturno dediščino, predstavlja knjiga Ivanke Počkarjeve “Dve gasi, dva 
policaja, sto obrtnikov” za Brežice pravcati praznik. Tako je na nedavni pred
stavitvi knjige med drugim dejal profesor etnologije in publicist Janez Bogataj. 
Avtorica je v obsežnem delu skozi 14 obrtnih dejavnosti in 9 obrtniških družin 
predstavila čas med obema svetovnima vojnama in ob tem življenje v majhnem 
obmejnem mestu.

Etnologinja Ivanka Poč- 
kar je v knjigi, ki povzema 
njeno doktorsko disertacijo, 
zbrala obilo ustnih pričevanj 
in drugih virov ter s tem na 
slikovit način izrisala zgodo
vinsko podobo Brežic skozi 
način življenja in dela njihovih 
obrtnikov in rokodelcev. Kot 
je avtorica povedala ob pred
stavitvi knjige, so obrtniki 
pravzaprav prevladovali med 
brežiškimi meščani, zato je v 
knjigi, opremljeni s številnimi 
fotografijami in skicami, 
mogoče podoživljati pretekli 
čas. Bralci izvedo, kako seje 
znašel obrtnik, kakšna so bila 
razmerja med delodajalci in 
zaposlenimi, kako so nekoč 
praznovali in se igrali, kakšni 
so bili statusni simboli ali 
zunanja znamenja stanu in 
premoženja.

Knjiga o brežiški obrti je 
pravzaprav monografija te 
dejavnosti ter dokumentacij
sko popolna študija mesta v 
zaledju velikega Zagreba, hk
rati pa dragocen etnološki 
prikaz načina življenja, kakr
šno je bilo v večini podobnih 
slovenskih mest. Tudi zato po 
prepričanju Janeza Bogataja

predstavlja pionirsko delo, ki 
je lahko zgled pri opredelje
vanju do našega meščanstva.

Prijeten večer so prizadev
ni organizatorji zaključili z 
nastopom učencev domače 
glasbene šole, hkrati pa prve 
izvode domiselno priprav
ljenih knjig že izročili neka
terim posameznikom. Med 
njimi častnemu občanu Mi
lošu Poljanšku, sodelavcem 
Ivanke Počkar Mitji de Gle- 
ria, Alenki Krošelj Černe
lič, Jožetu Škofljancu in 
Mateji Habinc ter arheologu

Mitji Guštinu.
Knjigo “Dve gasi, dva pol

icaja, sto obrtnikov” je ob po
moči občine Brežice in Ob
močne obrtne zbornice Bre
žice izdalo Društvo za oživi
tev mesta Brežice. To je hk
rati drugo delo iz zbirke bre
žiške študije, v okviru katere 
naj bi že prihodnje leto izšla 
knjiga o brežiških trgovcih, 
kmalu zatem pa še monografi
ja ob 350-letnici frančiš
kanskega samostana v Bre
žicah.

Vlado Podgoršek

Mateja Habinc, Ivanka Počkar in Janez Bogataj

akcija v mesecu decembru:
• akcijska odprodaja določenih artiklov - 

do 50% popusta
- NOVO - prodaja kuhinj in ostalega pohištva do M obrokov

ZA VAŠ DENAR VAM NUDIMO NAJVEČ
JEDILNE GARNITURE ŽE OD 49.990 SIT 

PISALNE MIZE IN STOLI ŽE OD 4.990 SIT 
MLADINSKE SOBE ŽE OD 36.990 SIT 

SPALNICE ŽE OD 79.990 SIT
KAVČI IN TR0SEDI ŽE OD 34.990 SIT 

REGALI ŽE OD 39.990 SIT 
OMARE 3D ŽE OD 22.990 SIT

SEDEŽNE GARNITURE ŽE OD 59.990 SIT
Mostec 6, Dobova, tel.: +386 (0)7 49 92 400
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Podlesnik zna skrbeti za gozd
Svibno - Zavod za gozdove Slovenije vsako leto razglasi 14 najbolj skrbnih lastni
kov gozdov na svojih območnih enotah. V brežiški območni “noti Zavoda za 
gozdove je letos dobil priznanje Anton Podlesnik s Svibnega nad Radečami.

Mladi kmet s kmetijsko 
izobrazbo Anton Podlesnik 
s Svibnega pri Radečah je 
lastnik 20 ha gozda, od tega 
je več kot tretjina mladega 
gozda. Pred leti ga je Zavod 
za gozdove napotil na izobra
ževanje gojitvenega ciklusa 
v Postojno, že pred desetimi 
leti se je vključil v načrtno 
izobraževanje lastnikov goz
dov, ki so ga zastavili v revir
ju Jatna - Dole oz. na krajevni 
enoti. Vključen je v Društvo 
lastnikov gozdov Mimske do
line ter sodeluje pri pripravi 
izobraževalnih tečajev in na 
izbirnih tekmah za lastnike 
gozdov. Tudi sam se uspešno 
udeležuje državnih sekaških 
tekmovanj. Še posebej aktiven 
je v študijskem krožku Od 
vznika do evra, kjer so zbrani 
lastniki gozdov. Aktivno seje 
vključil v promocijo lesne bio

mase, izkoristljive v energet
ske namene. Nabavil je sodo
ben stroj za pripravo polen, s 
katerim opravlja storitve, pa 
tudi sodoben kotel na polena 
za kurjavo. Anton Podlesnik

Anton Podlesnik

sodeluje v odborih Kmetij
sko gozdarske zbornice Slo
venije, bil je tudi radeški 
občinski svetnik, predsednik 
društva kmečke mladine Laš
ko - Radeče. Pred nekaj leti 
je sodeloval v tekmovanju za 
naj mladega kmeta in se uvr
stil na drugo mesto v državi. 
Opremljen je s sodobno opre
mo za varno delo v gozdu, 
zato je odprl “s.p.” za posek 
in izvleko lesa, pripravo polen 
in opravljanje gojitvenih del.

Kot ugotavljajo na brežiški 
območni enoti Zavoda za 
gozdove, je Anton Podlesnik 
s Svibnega aktiven, razmiš
ljajoč, predvsem pa deloven 
mlad lastnik gozda, ki se 
zaveda, da gozd niso le dreve
sa, temveč mnogo več, zato 
so ga imenovali za naj lastni
ka gozda za leto 2005.

Jože Prah

Novi prostori za glasbeno šolo
Krško - Sredi decembra je Glasbena šola Krško začela delovati v novih prostorih 
na Vidmu. V prenovljenem starem hotelu Sremič pri železniški postaji je 26 glas
benih učilnic in dvorana za glasbene ter plesne nastope. 310 milijonov SIT vredno 
investicijo je s sofinanciranjem 119 milijonov SIT podprlo Ministrstvo za šolstvo.

Ravnatelj glasbene šole 
prof. Drago Gradišek pravi, 
daje v domačem okolju do
volj kakovostnega, v tujini 
šolanega kadra jazz smeri za 
odprtje oddelka umetniške 
gimnazije, ki bi imel sedež v 
Srednji tehnični šoli, zaklad
nico glasbenega izobraževanja 
pa v novi Glasbeni šoli.

Ta ima na skoraj 1900 m2 
površin odlične pogoje za 
delo. Stavba ima v pritličju 
poleg koncertne dvorane in 
dveh učilnic urejen pristop in 
sanitarije za invalide, ki bi 
prihajali na prireditve kot

učenci ali kot gostje. Na šoli 
poučujejo vse instrumente, 
razen harfe in v letu 2006 bo
do za glasbene potrebe uredili 
še kletne prostore.

V Glasbeni šoli Krško se 
izobražuje 459 
učencev. Polovico 
učitelj skega kolek
tiva izhaja iz vrst 
nekdanjih učencev.
Za nadarjene je 
občina poskrbela 
tako, da j im poma
ga pri stroških 
študija v tujini s šti
pendijami iz Po

savske štipendijske sheme. 
Gradišek pravi, da takšne 
podpore v občinski politiki, 
kot jo ima krška Glasbena 
šola, v slovenskem prostoru ni 
veliko. B.D.

Izdane prve razglednice o Pohanci
Artiče - Prihodnje leto bo minilo 760 let od prve pisne omembe vasi Pohanca. 
Idejo, da bi ta visoki jubilej dostojno obeležili, je dal dr. Milan Jazbec, po rodu 
Pohančan, v projekt pa seje aktivno vključila tudi Osnovna šola Artiče. Učenci so 
že obiskali večino domačinov, pri katerih so zbirali gradivo, uresničili pa so tudi 
že del zastavljenih ciljev - izdali so prvi sklop osmih razglednic in DVD o posta
vljanju mlaja pred 20. leti, prihodnje leto pa nameravajo izdati še drugi sklop 
razglednic, knjigo o Pohanci in septembra pripraviti svečano akademijo.

Kot je povedala ravnateljica 
Vesna Bogovič, je njihova šola 
znana po tem, da se vključuje 
v različne projekte, še posebej 
povezane s kraji, iz katerih 
izhajajo njihovi učenci. V 
tokratno raziskovalno delo je 
vključenih 15 učencev 8. in 9. 
razreda, ki obiskujejo doma
čine, zbirajo različne doku
mente iz preteklosti in s po
močjo ankete pridobivajo zani
mive podatke; anketo bodo v 
Valvazorjevem centru v Kr
škem tudi etnološko obdelali in 
pripravili poročilo.

Od kod izhaja ime Pohanca, 
jim doslej še ni uspelo odkriti, 
je ob tej priložnosti povedal dr. 
Milan Jazbec, čeprav sodeluje
jo z različnimi pomembnimi 
institucijami, kot so Slovenska 
akademija znanosti in umetno
sti, Arhiv Slovenije, Dunajski 
deželni arhiv in Salzburška 
nadškofija. Sicer pa je osnovni 
namen tako obsežnega projekta 
osvetliti kraj in pokazati, da 
ima slovensko podeželje veli

ko tradicijo, veliko dragoceno- nančni zalogaj in Jazbec je ve
sti, ki se jih vsak dan ne zaveda- sel, da jim je uspelo prepričati
mo, obogatiti učno snov ter v brežiško občinsko komisijo, da 
projekt pritegniti učitelje in jim je namenila precejšnja 
učence, da se že v najzgodnejših finančna sredstva, z dobrim
letih poistovetijo z lokalnim imenom, ki jih uživa kraj in 
okoljem, kar je po Jazbečevem posamezniki, ter mnogimi 
prepričanju zelo pomembno za poznanstvi pa jim je uspelo pri- 
človeka, ko gre po svetu. Takšen dobiti tudi številne sponzorje, 
projekt je tudi precejšen fi- Jelica Koršič

Matej Žerjav, Anže Šoštarič, dr. Milan Jazbec, Vesna Bogovič 
in Alen Krošelj

Svečana listina planinskemu starosti
Bovec - Lojze Anzelc iz Sevnice je prejel najvišje planinsko priznanje- svečano 
listino, ki mu jo je na slovesnosti v Bovcu podelil predsednik Planinske zveze Slo
venije Franc Ekar. Vest ni presenetljiva, saj tisti, ki poznajo Lojzeta, vedo, da se 
je vse življenje razdajal planinstvu.

Malo je planincev, ki še niso 
slišali za Lojzeta Anzelca. 
Dobrodušni starosta sevniških 
planincev je lani praznoval 
70-letnico življenja, več kot 
petdeset let pa je tako ali dru
gače vpet v planinsko orga
nizacijo. Ob koncu petdesetih 
let, ko je bil Tonček Čebular 
predsednik Planinskega druš
tva (PD) Lisca Sevnica-Krško, 
je bil Anzelc že podpredsed
nik društva, leta 1961 pa je 
prevzel krmilo društva. Anzelc 
je bil pravi človek, kije znal v 
tistih letih pomiriti napetosti v 
društvu in mu dati nov polet. 
Pod njegovo taktirko je druš
tvo, ki mu je predsedoval 12 
let, postalo vodilno tako v 
zasavskem kot širšem sloven
skem prostoru. V času njego
vega predsedovanja je PD štelo 
kar 1100 članov. Tako ni čud
no, da je postal predsednik 
Meddruštvenega odbora Za
savje in ga uspešno vodil kar 
14 let. Meddruštveni odbor je 
v tem času pridobil izredno 
veljavo in je igral pomembno 
povezovalno vlogo med za
savskimi društvi. Anzelc pa je 
bil tudi član upravnega odbo
ra Planinske zveze Slovenije.

Jubilej Gasilske 
zveze Krško
Krško - S proslavo v Kul

turnem domu so v Krškem 
proslavili 50-letnico občinske 
Gasilske zveze. Danes je v njej 
povezanih 27 prostovoljnih 
gasilskih društev in poklicna 
enota, začelo pa se je s pol 
manjšim številom. V občini 
Krško je prostovoljno gasil
stvo dobro zastopano po celot
nem teritoriju in kot pravi 
predsednik Gasilske zveze 
Slavko Šribar, raste tudi 
društveni podmladek. Pred 
dvajsetimi leti je na različnih 
tekmovanjih sodelovalo do 
največ 40 ekip, danes pa po 80.

Na slovesnosti, obogateni s 
kulturnim programom, so 
članstvu in naj zvestejšim zu
nanjim sodelavcem izrazili 
zahvalo za dosedanje delo s 
plaketami. B.D.

Živimo drug 
z drugim

Sevnica - Jesen življenja 
je čas, ki prehitro mineva, je 
na srečanju upokojencev ju
bilantov dejal predsednik 
društva Janez Krajnc. To je 
tudi čas, ko so mnogi upo
kojenci še zelo vitalni in tudi 
zelo aktivni. Žal pa so številni 
starejši ljudje osamljeni in se 
spopadajo s težavami, ki jih 
prinašajo leta. Vse prevečkrat 
živimo drug mimo drugega, 
namesto da bi živeli drug z 
drugim, je še dejal predsed
nik društva upokojencev, ki 
je na prijazno sobotno sre
čanje povabilo upokojence, 
ki v letošnjem letu praznuje
jo 70, 80 ali 90 let in več. 
Zbranim je zapel pevski zbor 
društva upokojencev pod 
vodstvom Milene Krajnc, za 
zabavo pa je poskrbel Trio 
Žibert. N.C.C.

Sicer pa je Lojze Anzelc, 
dobitnik najvišjega planin
skega priznanja, častne listine,

Lojze Anzelc prejema priznanje.

deloval in še deluje na različnih 
področjih planinstva. Tabori, 
v katerih se je pojavljal kot

vodja in vodnik, so bili njego
va poslastica.

Posebej pa velja omeniti še 
Anzelčevo gospodarsko dejav
nost. Bil je zraven pri gradnji 
Tončkovega doma na Lisci, pri 
obnovi Jurkove koče pa pri sa
naciji smetišča na Lisci itd. 
Danes si Planinskega zavetišča 
pod Sv.Rokom planinci eno
stavno ne znajo zamišljati brez 
Lojza, kjer je gospodar. Vedno 
je aktiven na vseh planinskih 
akcijah; sedaj, v zrelih letih, ko 
ni več zraven na pohodih, pa je 
še vedno prisoten z besedo, ide
jo, z delom ali pa kuhalnico, saj 
je znan kot izvrsten kuhar. Lojze 
Anzelc je veliko svojega časa na
menil tudi za zbližanje sloven
skih planincev s češkimi in hr
vaškimi.

Jože Prah

rojstva v porodnišnici brežice

Melita Ošterbenk z Žejnega je 19. decembra rodila svojo drugo 
deklico. Doma ju namreč čaka 7-letna Lara, ki je svoji sestrici 
tudi izbrala ime - Eva in jo je vsa srečna že ob svojem prverfl 
obisku obdarila z medvedkom. Svoj prihod je Eva napovedalo 
dan pred rokom, tehtala je 3600 g in merila 51 cm. Ker je 
porod potekal s carskim rezom, očka Darko ni mogel biti zraven* 
bo pa zagotovo rojstvo hčerkice dostojno proslavil, tudi ob kakšfl1 
domači viži, saj je “muzikant” pri Dolenjskih viničarjih. KC 
rad tudi slika, bo morda prva njegova stvaritev portret hčerkice-

Rojstva od 7. do 20. decembra 2005
Deklice so rodile: Gordana Radanovič iz Kapel, Brank3 

Abram iz Reštanja, Natalija Novšak z Loga, Mojca Šebrek 'V 
Brežic, Katarina Ulčnik Ančimer z Rake, Lidija SuŠin s 
Piršenbrega, Karmen Vrtačič iz Gorenjega Maharovca in Meh' 
ta Ošterbenk z Žejnega.

Dečke so rodile: Ines Milenkovič z Male Doline in Cvetk3 
Jurkovič z Gorice.

Območno združenje Rdečega križa Sevni
ca vabi vse krvodajalce in vse mlade in 
zdrave občane, da se udeležijo krvoda
jalske akcije, ki bo v četrtek, 22., in v 
petek, 23.decembra, od 7. do 13. ure v 
OŠ Savo Kladnik Sevnica. Za krvodajalca 
iz Krmelja in okolice bo v četrtek, 22.d®' 
cembra, organiziran avtobusni prevoz z 
odhodom ob 7.30 izpred avtobusne P°' 
staje v Krmelju, povratek pa bo ob 11- ufl 
izpred OŠ Sevnica.
Darujte majhen delček sebe za dobr° 
drugega!
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Silvestrovanje

Z bogom staro in dobrodošlo novo!
Posavje - V vseh treh posavskih mestnih središčih bodo tudi letos organizirana silvestrovanja na prostem za 
vse tiste, ki jim je tak način vstopa v novo leto všeč predvsem zato, ker jim ni potrebno skrbeti za posebno 
toaleto, ker ne marajo “poštirkanega” sedenja za mizo, skratka za vse, ki imajo radi preprosto druženje z 
vsemi, ki jih poznajo ali pa tudi ne.
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organizacijo Zavodu Regio. ob 22. uri, za zabavo pa bo Pohod organizira planinska 
Na ploščadi pred Kulturnim skrbel ansambel Mladi Do- skupina Krmelj, vabljeni pa 
domom bo vroče kar dva dni, lenjci. Novo leto bo naznanil so vsi ljubitelji hoje in dobre 
saj ima 30. decembra žur za ognjemet, kar pa ne pomeni, volje, 
mlade Radio Energy. Pred- da se bo zabava takrat kon- Tisti, ki ne želijo prespati 
stavile se bodo glasbene sku- čala. Trajala bo namreč do jut- novoletnega jutra in so že prvi

ranjih ur. dan novega leta radi v sveži

V prednovoletnem času ste vabljeni tudi na ogled jaslic. 
V lanskem letu so domačini iz Tržišča prvič postavili jas
lice oz. svetopisemske podobe v naravni velikosti, ki so 
razporejene po hribu ob cesti Sevnica-Trebnje. Like iz svet
lobnih luči, ki sojih naredili in še dopolnili tudi letos, sije 
najbolje ogledati ponoči.

Člani Športno kulturnega društva večno mladi iz Šmarčne 
pa letos že sedmič zapored ob gozdu na Šmarčni priprav
ljajo žive jaslice. Predstavi bosta v soboto, 24. decembra, 
ob 19. uri in v nedeljo, 25. decembra, ob 21. uri.

Na zanimivo razstavo jaslic pa vabita župnija Jurklošter 
in Društvo ljubiteljev jaslic Slovenije. Prvi del razstave 
vsebuje zbirko papirnatih jaslic Marjana Marinška iz 
Velenja, v drugem delu razstave pa lahko občudujemo 
glinene, lesene, porcelanaste, voščene, steklene jaslice ter 
jaslice iz testa priznanih avtorjev. Razstava jaslic v kartuzi
ji Jurklošter bo odprta do 2. februarja, ogled pa je možen 
vsako nedeljo med 8.45 in 10.15 ter med 14. in 17. uro ali 
po dogovoru na tel. št. 031 363 471 in 041 756201. Vstop
nine ni.

Rajanje ob domači 
glasbi z domačim 
ansamblom

V Brežicah bo letos že četr
to tradicionalno silvestrovan
je na prostem, ki ga v sodelo
vanju z občino organizira gos
tilna in picerija Santa Lucija. 
Ker se običajno na Silvestrov 
večer družine, prijatelji in 
znanci najprej zberejo ob do
mači mizi, se bo zabava na 
prostem začela okrog 22. ure. 
Za dobro voljo in vesele rit
me bo letos zadolžen ansam
bel Jerneja Kolarja, takoj ko 
se bodo iztekle zadnje minute 
leta 2005, bo meščanom, oko
ličanom in naključnim obis
kovalcem voščil brežiški žu
pan Ivan Molan, potem pa 
bodo lahko uživali ob veli
častnem 10-minutnem ognje
metu, ki bo tokrat zažarel med 
gradom in Domom obrtnikov. 
Darko Peteline, lastnik gos
tišča, ki zadnja leta poskrbi, 
da se lahko na Silvestrovo 
poveselijo tudi listi, ki si želijo 
novo leto pričakati na pros
tem ali ki si drugačnega in 
bolj razkošnega silvestrovan
ja ne morejo privoščiti, pravi, 
da bo tudi letos - ne glede na 
vreme - Silvestrovo pod mi
lim nebom veselo in zabavno 
do jutra.

Gubec bo spet zbral 
ljudstvo

V Krškem seje praznovan
je na trgu Matije Gubca do
bro prijelo, torej prizorišče za 
letošnje rajanje ostaja isto. 
Krajevna skupnost mesta Kr
ško je zaradi lanskih dobrih 
izkušenj tudi letos zaupala

pine iz Posavja, Pihalni orkester 
Kapele, poslastica pa bo Omar 
Naber z Rok’n’bandom. Nas
topili bodo še Sandi, Game 
over in Maya.

Na Silvestrovo se bo pro
gram pričel ob 18. uri s per- 
formensom mlade umetnice 
Pavline Keše. Ritem zabavi bo 
dajala skupina Dežur, ki bo na 
odru po 21. uri pa vse do 
zgodnjega jutra. Seveda bo šlo 
tudi letos staro leto v pozabo 
veličastno, z velikim ognje
metom.

Oba prireditvena dneva bo 
za metanje petard pripravljen 
poseben ograjen prostor in 
kdor ne bo spoštoval reda, bo 
imel opravka z varnostniki.

Da bi se lahko ljudje v čim 
večjem številu udeležili za
bave, bo na relaciji Videm- 
Grič-TABU vso noč od 19. do 
3. ure zjutraj brezplačno vozil 
mestni avtobus.

Zabava, ognjemet in 
pohodi

Tudi v Sevnici že nekaj let 
zapored poteka silvestrovan
je na prostem. Tako bo tudi 
letos; za otroke, ki na novo 
leto pač ne morejo čakati do 
polnoči, pa bo organizirano 
silvestrovanje od 17. do 19. 
ure. Silvestrovanje bo poteka
lo pred lokalom Central v 
Sevnici, za zabavo mladih 
nadebudnežev bodo poskrbe
li animatorji Salezijanskega 
mladinskega centra. Silvestro
vanje za odrasle se bo začelo

Silvestrovanje na prostem 
bo organizirano tudi v Krmel
ju, kjer naj bi silvestrovali 
krajani vseh treh krajevnih 
skupnosti - Krmelja, Tržišča 
in Šentjanža. V Krmelju bodo 
ognjemet pripravili ob eni uri 
zjutraj. Do takrat se bodo nam
reč tudi že vrnili pohodniki, 
ki bodo ob 10. uri zvečer z 
baklami krenili iz Krmelja do 
lovske koče na Kamenškem.

naravi, pa so s Planinskim 
društvom Lisca Sevnica vab
ljeni na novoletni pohod na 
Lisco. Zbor bo 1. januarja, ob 
8. uri pred gostiščem Rondo 
v Šmarju, od koder jo bodo 
pohodniki mahnili čez Zajčjo 
goro do Lisce.

Branka Demovšek 
Nada Černič Cvetanovski 

Jelica Koršič

Slovenski oktet vas vabi 
na božični koncert,

ki bo v župnijski cerkvi Svetega Ruperta 
na Vidmu v Krškem,

v nedeljo, 25.decembra ob 19.urt. Peli so za Petra
Krško - Vokalna skupina Valvasorje svoj četrti samostojni letni 

koncert posvetila svojemu preminulemu in ljubemu pevcu Petru 
Kerinu. Kruta usoda nam je vzela odličnega pevca in nadvse dobre
ga prijatelja. Cerkev Sv. Ruperta na Vidmu je s svojo veličino in 
zavetjem podarila prijetne občutke pri izvajanju in poslušanju pesmi 
in besede. V programu, ki ga je umetniško vodila Monika 
Ogorevc, so izzvenele slovenske ljudske in umetne pesmi, črnske 
duhovne, angleške in dalmatinske pesmi. Skozi koncert je čudovite 
misli prepletal Janez Cerar, nekaj pesmi, posvečenih Petru, pa je 
prebrala Marija Pompe. Spomin na Petra bo živel v naših srcih, 
spominjali se ga bomo z ljubeznijo. S J.

^stopnice lahko kupite v predprodaji 
v župnišču na Vidmu in v trafiki 

nasproti pošte v Krškem.

Polepšajte sl Božič z obiskom 
božičnega koncerta 
Slovenskega okteta!

MftPOVEDi
Prireditve
24. december

Sevnica - koncert “Maskralne polnočnice”, izvedba The 
Lift, Dicktionary, Grizzli Madams, Tavžent Roža in DJ, 
VJjprogram, ob 21. uri, mladinski center

Šentjanž - tri božične, ob 23.45, farna cerkev

25. december
Tržišče-Mostec - svetleče božične jaslice, ob 18. uri 
Sevnica - praznovanje prvega leta delovanja društva 

MUKS PTZ, ob 20. uri, mladinski center .
Sevnica - Cristmas party z DJ - JI, ob 22. uri, mladin

ski center
26. december

Vranje - “žegnanje” konj; pred mašo sprevod s konji in 
blagoslov konj, ob 11.30

Kapele - 12. tradicionalno “žegnanje” konj, ob 1L uri, 
zbor konj z vozovi in jezdeci ob 10. uri v Podvinjah 

Nemška vas - zadnja letošnja prireditev ob Dnevih 
evropske kulturne dediščine - Štefanovo 2005, ob 10. uri, 
pri cerkvi sv. Štefana

28. december
Krško - “Pozdrav novemu letu 2006”, tradicionalna 

praznična prireditev Kulturnega doma Krško z glasbo, ple
som in žlahtno besedo, sodelujejo ljubiteljske skupine občine 
Krško, ob 19. uri, Kulturni dom

Za otroke
22. december

Raka - predstava “S svetilko poiščimb dedka Mraza”, 
obisk in obdaritev dedka Mraza za predšolske otroke KS 
Raka, ob 17. uri, osnovna šola

Senovo - predstava “Ringa ringa raja dedek Mraz pri
haja”, obisk in obdaritev dedka Mraza za predšolske otroke 
KS Senovo, ob 17. uri, Dom 14. divizije,

Blanca - gledališka predstava “Kraljica na zmu graha” 
v izvedbi gledališke skupine OŠ Sava Kladnika, ob 12.30, 
kulturna dvorana
23. december

Kostanjevica na Krki - predstava z obiskom in ob
daritvijo dedka Mraza, ob 16.30, osnovna šola

Prekope - predstava z obiskom in obdaritvijo dedka 
Mraza, ob 17. uri

Dobe - predstava z obiskom in obdaritvijo dedka Mra
za, ob 17.30

Tržišče - predstavitev kolesarskega podviga “Moda tur”, 
ob wl 9. uri, kultumo-športna dvorana

Šentjanž - obisk dedka Mraza in obdaritev otrok s kul
turnim programom v izvedbi gledališča Melite Osojnik in 
glasbeno-plesna predstava “Zeleni škrat Ariel”, ob 16. uri, 
telovadnica osnovne šole

24. december
Sevnica - polnočnica za otroke, ob 18. uri, župnijska cerkev

26. december
Krmelj - gledališka predstava “Žabec in njegovo srce” v 

izvedbi gledališke skupine Knapec, prihod dedka Mraza in 
obdaritev otrok, nastop plesne skupine Nektarinke, klovne- 
sine vragolije v izvedbi klovnese Eve Škofič Maurer ter pozdrav 
novemu letu, ob 15. uri, osnovna šola in telovadnica

27. december
Lukovec - prihod Božička, ob 17. uri, Kulturno mla

dinski dom

Kultura
22. december

Krško - božično-novoletni koncert Orkestra slovenske 
policije, ob 19. uri, Kulturni dom

23. december
Brežice - božično-novoletni koncert Pihalnega orkestra 

Kapele, večno lepe melodije bodo izvajali tudi gostje - 
vokalisti Nuša Derenda, Dušan Topolovec, ter Mateja in 
Jerneja Žam, ob 18. uri, Prosvetni dom Brežice

26. december
Tržišče - božični koncert skupine Zeftr in Encijan, ob 

19. uri, farna cerkev
Blanca - 5. tradicionalni božično-novoletni koncert Godbe 

Blanški vinogradniki, ob 19. uri, športna dvorana OŠ Blanca

28. december
Krmelj - tradicionalni božično-novoletni koncert KD 

Godba Sevnica z gosti, ob 18. uri, Dom svobode

29. december
Krško - gledališka predstava “Čas za spremembe” v iz

vedbi Teatra 55, ob 19.30, Kulturni dom
30. december

Gabrijele - božično-novoletni koncert - gostujejo 
Kresnice iz Šentjanža, ob 17. uri, farna cerkev

Sevnica - tradicionalni božično-novoletni koncert KD 
Godba Sevnica z gosti, ob 18. uri, kulturna dvorana

i
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za mlade.

Povabili otroke, ki ne 
obiskujejo vrtca

V teh predprazničnih dneh, ki so polni veselega pričakovanja 
in obdarovanja dobrih mož, smo v koprivniškem vrtcu pri
pravili igralno urico za otroke, ki ne obiskujejo vrtca. Najprej 
smo se igrah s kockami, barvah in risah, potem pa še pri smrečici 
poslušali pravljico Zimski prijatelji. Bilo nas je malo, a imeh 
smo se lepo. Otroci so obljubih, da pridejo naslednji teden še 
enkrat, takrat pa jih bo obiskal tudi dedek Mraz.

Manca Kostevc

Babica Pra na obisku
V brežiški knjjžnici smo v četrtek, 8. decembra, gostili 

Gledališče Unikat iz Ljubljane. Igralca Maja Dekleva in 
Marko Plantan sta izvedla predstavo “Pravljična ura babice 
Pra, ki sploh ne pričakuje tigra”. Prireditev je sodila v sklop 
prireditev ob 3. decembru - Ta veselem dnevu kulture, ob 
katerem kulturne ustanove na široko odpirajo svoja vrata obis
kovalcem. Babica Pra je pravljičarka, ki otrokom pripoveduje 
pravljico o Trnuljčici. A med pripovedovanjem se v občinstvu 
pojavi tiger. In kakšno zmedo dela! Babica Pra sploh ne more 
povedati pravljice do konca, mogoče ji pa lahko prav tiger pri 
tem pomaga ... Tiger in Trnuljčica, gre to skupaj ? Očitno gre, 
saj babici in tigru uspe pripeljati pravljico do konca. Pravlji
co, nad katero so bili otroci zelo navdušeni in so v njej tudi 
sodelovali kot dvorjani iz pravljice Trnuljčica.

Dopoldanske tri predstave so si ogledali učenci 2. razreda 
osnovnih šol iz Artič, Brežic, Dobove in Pišec, popoldanska 
predstava pa je bila namenjena vsem otrokom in je bila tudi 
zelo obiskana. Otroci bodo polni vtisov v šoli risah na temo 
pravljice, njihove risbice pa bodo na ogled v knjižnici.

'emVsem dijakom, staršem in ostalim prijatelji 
Ekonomske in trgovske šole Brejce 

voščimo lepe počitnice in veliko sreče t$g uspeha 
|jglj! v novem letu 2006.

Profesorji Ekonomske in trgovske šole Brečjce

- ... ; 'y. .. .. ■ J,,, +V. , j, y , LjŽŽ
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NAROČILNICA
SAVA GLAS - časopis za širšo posavsko deželo 

Trg izgnancev 12, 8250 Brežice 
Tel.: 07-49-91-254, 07-49-91-250 

Fax.: 07-49-91-253
Elektronska pošta: komerciala @radio-brezice.si 

Naročam/o časopis SAVA GLAS 

Ime in priimek

Podjetje(naziv in naslov)

Davčna številka podjetja

Zavezanec za DDV 

Kraj

Ulica

Poštna št.

Telefon

Datum Podpis

Število izvodov__________  I

Naročnina skupaj s PTT stroški znaša 210 SIT na izvod, j 
Naročniško razmerje je sklenjeno za najmanj eno leto. Preklic ' 
naročnine je možen samo pred novim obračunskim obdobjem. I

v

Obisk pri upokojencih
Spet je tu december, praznični čas, poln želja in pričakovanj. 

V naghci, ki nam jo narekuje življenje, večkrat pozabimo, da 
lahko že z nasmehom in prijazno besedo nekomu polepšamo dan.

Zato smo se otroci in vzgojiteljice iz vrtca Bizeljsko odločili 
in z veseljem podarili delček našega vsakdana, ki ga prevevajo 
pesmi in igra ter obiskali Dom upokojencev Brežice, kjer smo s 
kratkim programom popestrili njihov in naš prednovoletni čas.

Miklavž v Tržišču
V soboto, 3.decembra, smo se ob 17. uri zbrali v Tržišču. 

Čakali smo Miklavža. Najprej smo prepevali pesmi s skavti, 
potem pa smo že nestrpno pričakovali Miklavža. Pred Miklavžem 
so prišli parkeljni, potem pa še Miklavž in angeli. Ker nisem 
več majhen, se parkeljnov nisem bal. Celo nagajati smo se jim 
upali. Miklavž je obdaril vse pridne otroke. Med njimi sem bil 
tudi jaz. Ko smo bili vsi otroci obdaijeni, so odrasti organizirati 
še ognjemet, ki smo ga otroci občudovati, saj je bil zelo lep. Po 
ognjemetu smo vsi zadovoljni odšli domov.

Zelo sem bil vesel darila, ki mi gaje dal Miklavž. Za darilo 
sem dobil sankaško lopato, zvezek, kemična svinčnika, obesek 
angela, čokolado in sok. Nestrpno sem pričakoval, kaj mi bo 
prinesel Miklavž doma. Želel sem si, da Miklavž ne bi pozabil 
obdariti nobenega otroka.

David Gruden, 4. razred, OS Krmelj

Vojna zvezd 3
Saga o vojni zvezd je zaključena in v 

celoti, vključno z zadnjim delom, Epi
zodo 3 - Maščevanjem Sitha, dostopna 
na DVD. Razdvojen med prednostjo 
učitelju Obi-Wanu Kenobiju in vabljivi
mi močmi Sithov Anakin Skywalker na 
koncu obrne hrbet jedijem ter prestopi 
na temno stran Sile in postane Darth Va- 
der. Oglejte si osupljivi vrhunec zadnje 
epizode Vojne zvezd, ki vsebuje spek
takularne digitalne efekte, in se spom
nite prejšnjih epskih bojev, vključno s 
končnim in odločilnim dvobojem med Anakinom in Obi-Wanom.

V dobri družbi
Dan (Dennis Quaid) je zgrožen nad 

nazadovanjem v službi, sploh pa ne more 
verjeti, da gaje zamenjal 26-letnik. Car
ter (Topher Grace) je mlad in brez iz
kušenj, zato Dan nima posebne želje, da 
bi bil njegova desna roka. Toda zaradi 

Vdobri finančnih razmer potrebuje svoje delo 
družbi tako kot Carter. Dvojica gradi odnos na 

;<9S izključno poslovnem sodelovanju. Stva
ri se začnejo zapletati, ko Carter spozna 
Danovo hči Ale.\. Med njima sc vnamejo 
iskrice, ki jih je mogoče opaziti že na 

daleč. To je začetek razmerja, za katerega pa Dan ne sme izvedeti, 
razmerja, ki bi lahko ogrozilo Carterjev vse boljši odnos z Danom, 
Alexino tesno povezanost z očetom in karierni napredek obeh 
podjetnikov.

Pokvarjeni božiček
Pokvarjeni Božiček je komedija o 

dveh prevarantih, ki se med božičnim 
časom odpravita v nakupovalna središča 
preoblečena v božička in škrata. Njun 
namen seveda ni razširjanje veselega 
božičnega vzdušja, ampak nabrati čim 
več denarja. Načrte jima prekriža osem
letni fant in ju poduči o pravem pomenu 
božičnega časa. Billy Bob je Willie, 
zanemarjen in duhovit božiček v naku
povalnem središču. Ko nakupovalci odi
dejo domov, si s premetenim škratom 
Marcusom privoščita svojevrstno zabavo. Medtem ko Willie 
vlamlja, gre Marcus “po nakupih”. Willieju življenje dodatno 
popestrita seksi oboževalka Sue in 8-letni fantič Thurman Mer-
nicin. r» i •; • •/Rubriko je pripravila: 

VIDEOTEKA STUDIO & NELI pri vodovodnem stolpu v Brežicah

moda

Leto bom zaključila z nekaj besedami - seveda bomo 
ostali pri naši tematiki - torej pri modi. Moda je širok pojem 
z veliko besedami, ima zgodovino, poslovnost, kreativnost, 
ljudi, zato rada pišem o njej in jo vedno znova odkrivam. 
Vedno je kaj novega, ni dolgčasna, tudi če se ponovi, je 
drugačna, vedno preseneča in navdušuje. Takšna je moda.

Vsekakor pa ne smemo 
pozabiti dejstva, da je, pre
den se pričnemo ukvarjati z 
modo in vsemi njenimi do
datki, potrebno poznati ose
bo, njene želje, njeno oseb
nost, njene slabe in dobre 
razvade, poznati sebe ali ose
bo, ki jo želimo obdariti z 
nečim, kar je povezano z 
modo. Nič ne pomaga mod
ni magazin, nič ne pomaga
jo modne smernice ati trgov
ka v trgovini, ki ti pravi, da 
je zadeva pravi “hit, če se to 
ne bo ujemalo s tvojo oseb
nostjo, s teboj.

■ jci

Moda je pač takšna, kot 
je, ima svoje dobre in slabe 
strani, svoje muhe in stare 
navade, ampak tudi vsakdo 
izmed nas ima prav tako 
svoje posebnosti, zato je naj
pomembneje vse to ustrezno 
združiti. Ko nam to uspe, 
potem smo prava osebnost, 
po notranjosti in zunanjosti.

Želim vam lepe božične 
praznike ter srečno novo 
leto.

Lea Šinko Štraus

Derma Art D.O.O.

LASERSKI KABINET

Trajno lasersko odstranjevanje kapilar, 
poraščenosti in pigmentnih sprememb 

(07/49- 66-044, 031 681-401)

Obstaja čudovit, skrivnosten zakon narave, da 
tri reči, po katerih človek najbolj hrepeni - 
srečo, svobodo in duševni mir, vedno pridobi
mo tako, da jih podarimo nekomu, ki ga ima
mo po srcu radi.
Laserski kabinet podjetja Derma Art vam 
podarja 30 odstotni decembrski popust.
Veliko sreče, zdravja in miru, topline in 
osebnega zadovoljstva. Veliko novega in 
spodbudnega, doseženega in osvojenega.
Naj vse ovire postanejo premostljive, vse kar je 
bilo predaleč, 
dosegljivo, vse kar je 
bilo nemogoče, 
mogoče, vse, česar 
nismo imeli, pa četudi 
se ne uresniči, naj 
ostane v duhu upanja, 
vztrajnosti in poguma.
Vesel božič in lepe 
novoletne praznike 
želi Derma Art.
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plavanje

Krešo drugi
Maribor - Minuli vikend 

je v Mariboru potekal med
narodni plavalni miting. V 
konkurenci 270 plavalcev iz 
šestih držav so dobro nasto
pili tudi plavalci krškega Ce- 
lulozarja. Svojo prvo medal
jo v letošnji sezoni je z 2. mes
tom na 400 m prosto med ka
deti osvojil Krešo Radunovič 
(na fotografiji), za las pa se 
mu je zmagovalni oder iz
muznil na 50 m prosto, saj je 
bil četrti. Nastopil je še na 200 
prosto, kjer je s 6. mestom 
tudi dobro opravil. V absolut
ni konkurenci se je na 200 m 
prosto Rok Kerin s 4. mes
tom uvrstil v finale, žal pa mu 
je v njem nato zmanjkalo mo
či in zasedel je 8. mesto. 6. 
mesto med mladinkami je na 
200 delfin zasedla Nina

IlL p-8b **

Mandl, mesto slabši pa je bil ter Jaka Kramaršič med ka- 
med kadeti Jure Jerele na 50 deti. Po dolgi odsotnosti zara- 
prsno. Z uvrstitvami okoli 10. di poškodbe je končno nasto- 
mesta so se izkazali tudi pila tudi Maja Marušič in si 
Jernej Omerzel v absolutni med članicami priplavala 17. 
konkurenci ter Jakob Pintar mesto na 100 m prsno.

atletika
Prednovoletni 
skakalni miting

Brežice - Atletski klub 
M l Brežice v sredo, 28. de
cembra, ob 10. uri v Naku
povalnem centru Intermar- 
ket Brežice organizira že 3. 
prednovoletni dvoranski 
skakalni miting. V skoku s 
palico se bodo pomerile žen
ske in moški v različnih ka
tegorijah. Zmagovalce bodo 
tudi nagradili s praktičnimi 
nagradami.

rokomet
Posavci remizirali

Dobova, Krško -Vil. krogu prve B državne rokometne 
lige so Dobovčani gostili Sevnico in remizirali 27:27. Krški 
Atom pa je prav tako doma remiziral z Izolo (32:32). Na 
lestvici je po jesenskem delu tekmovanja Dobova na 2. mestu, 
Sevnica je peta, Atom pa sedmi.

plavanje
Nina Mandl absolutna zmagovalka

Poreč, Hrvaška - Minulo soboto je v Poreču potekal tradi
cionalni mednarodni plavalni miting na 1500 m prosto - Mi
ting dedka Mraza in babice Mrazice.

Nina Mandl je v absolutni kategoriji in med mladinkami 
zmagala z novim rekordom mitinga 19:17,00 in svoj lanski 
rekord izboljšala za dobrih 23 sekund.

gr OSNOVNAS 1 ŠOLA
BREŽICE

žen vesm, Se poeebej tistim, W eo nam 
pomagali na poti k uspešnemu delu, 

srečno In znanja polno novo leto ZOO&.

Naj bodo VaSe misli Se usmerjene k
tkanju dobrih medsebojnih odnosov In 

uspešnemu sodelovanju.

Učenci In vsi zaposleni

A sreča ni v glavi in ne v daljavi, 

ne v žepu ali pod palcem zaklad. 

Sreča je, če se delo dobro opravi 

in če imaš koga rad.

(T. Pavček)

strelstvo
Prispevali največ 
reprezentantov

Ljubljana - Tradicionalno 
srečanje strelskih reprezentanc 
Slovenije in Hrvaške se je v 
soboto na centralnem strelišču 
v Ljubljani končalo z 
neodločenim izidom 4:4. Dve 
od štirih zmag za Slovenijo so 
dosegli mladinci ter članice s 
pištolo, za katere sta odlično 
nastopila tudi Brežičana 
Srečko Vidmar in Vesna 
Kržan, ki sta v posamični 
konkurenci pristala na 2. mes
tu. Pri mladinkah sta sloven
ske barve branili še dve strelki 
iz Brežic, Kristina Grubeša 
in Gabrijela Pešec. Brežičani 
so tako za državno reprezen
tanco prispevali največ strel
cev oziroma strelk, kar je zan
je nova potrditev kakovosti.

ju-jitsu
Novoletni turnir v 
Sevnici

Sevnica - V športni dvo
rani Sevnica je potekal že 4. 
mednarodni novoletni turnir 
za prehodni Pokal Rucanor v 
ju-jitsu borbah. Turnirja seje 
letos udeležilo 147 tekmoval
cev iz 11 klubov iz Slovenije 
in Hrvaške. Tekmovanje je 
organiziralo Društvo borilnih 
veščin Ippon Rucanor (DBV 
Ippon) iz Sevnice. Tekmova
li so v posamezni in ekipni 
konkurenci - po pravilih or
ganizatorja prejme prehodni 
pokal v trajno last ekipa, ki 
ga osvoji trikrat zapored 
oziroma skupaj petkrat (prve
ga je osvojil Policijski klub 
borilnih veščin iz Celja). V 
ekipni razvrstitvi je 1. mesto 
dosegla ekipa Ju-jitsu kluba 
Aljesan iz Šempetra, druga je 
bila ekipa DBV Ippon Ruca
nor iz Ševnice, tretja pa re
prezentanca Hrvaške. Po od
ločitvi vodij ekip in sodniš
kega zbora tekmovanja je bila 
za najboljšo tekmovalko 
turnirja izbrana Lea Jerman 
iz Športnega društva Bushido 
Novo mesto, za najboljšega 
tekmovalca pa Gregor Ivačič 
iz DBV Ippon.

karate

Osvojili kup medalj
Drbovlje - V Trbovljah je potekal najstarejši karate turnir v 

Evropi, saj poteka že kar 33 let. Izmed članov in članic kluba 
borilnih športov Rajhenburg je bila najuspešnejša Marija Jeler, 
kije na tekmovanju osvojila kar dve medalji - zlato v kategoriji 
kadetinj in srebrno v kategoriji članic. Sestrinim stopinjam pa 
sledi tudi Sara Jeler, ki nastopa v kategoriji mlajših kadetinj. V 
finalu je klonila proti Ivani Čomogič iz SCG z 0:1. Sestri Jeler 
sta na tekmovanju osvojili eno zlato in dve srebrni medalji. 
Tumiija so se uspešno udeležili tudi sevniški karateisti KK Hypo 
in dosegli nekaj vidnih rezultatov. Najboljši posameznik med 
Sevničani je bil kadet Miha Cvelbar, kije zmagal v športnih 
borbah nad 75 kg, v članski konkurenci pa je zopet blestel Marico 
Stopar, ki je v svoji disciplini do 70 kg osvojil srebrno medaljo. 
Medaljo so osvojili tudi kata team mlajših kadetov Lino Sala
mon, Aljoša Orač in Domen Vavtar, ki so se v ekipnem na
stopu zavihteli na 3. mesto v svoji konkurenci.

mali nogomet
Poraz Sevnice

Sevnica - V 8. krogu druge malonogometne lige zahod so 
se Sevničani doma pomerili z Zlatarno Lea Litija in po obe
tavnem začetku tekme na koncu izgubili z rezultatom 3:5. Tre
nutno so na lestvici na 4. mestu, v naslednjem 9. krogu pa se 
bodo 20. januarja pomerili v gosteh v Izoli.

Vsem občankam in občanom želim prijetno praznovanje 
26. decembra, dneva samostojnosti, vesele božične 

praznike ter srečno, zdravo in uspešno leto 2006.

Poslanka SDS v Evropskem parlamentu

Dr. Romana Jordan Cizelj

dr. ROHANA JORDAN (UR] Poslanka v Evropskem Parlamentu

POSLANSKA PISARNA:
Ljubljanska cesta 67 
SI-1230 DOMŽALE

URADNE URE:
PONEDELJEK 8.00-12.00,13.00-15.00 
SREDA 8.00-12.00,13.00-18.00
PETEK 8.00-12.00

Vabljeni i

ftVTonoBiuzEn

Mazda5 1.8i
Mazda5 je prijetna poživi- 

tev vse bolj pomembnega, 
•Množičnega, vedno bolj izpo
polnjenega in idejno vse bolj 
^enačenega kompaktnega 
razreda enoprostorcev, kjer je 
v inovativnem pogledu težko 
doseči še kakšno pomemb- 
Pejšo prednost. Modularnost 
111 Prilagodljivost notranjosti, 
sedem sedežev, funkcional
nost različnih odlagališč in 
Predalov ter nenazadnje estet- 
s(ri videz, niso v tem komer- 
mlno najzanimivejšem razre- 
u nič več posebnega.

In vendar so pri Mazdi z 
JMdnim naslednikom Prema
ga poskrbeli za zanimivo 

Posebnost. Mazda5 združuje

Motor:
' 'Tstni, bencinski štirivaljnik 
' Prostornina: 1798 cm3 
j naj večja moč: 116 KM 
(85 kW)
^avon 165 Nmpri4000/min

vse najpomembnejše značilno
sti, s katerimi so se doslej po
našali najbolj napredni pred
stavniki tega razreda - med
osna razdalja, sedem sedežev, 
sistem razporejanja zadnjih 
sedežev “karakuri”, visoko ob 
volanu nameščena kratka pre
stavna ročica in varnostna

oprema z ABS, TCS ter 
DSC..., vse pa zaokrožuje 
drsni, izredno širok bočni par 
vrat, kar predstavlja svojevrst
no novost v tem razredu.

Nov, sodobno oblikovan, 
koničast prednji del, rahlo pa
dajoča linija strehe, ki se za
ključuje v prav tako sodobno

oblikovanem zadku z visoko 
nameščenimi lučmi ob zgor
njih robovih strehe. Dinami
ko notranjosti poudarja mode
ren design armaturne plošče, 
funkcionalno zasnovane, tako 
daje vse pri roki, tudi številni 
predali in različna odlagališ
ča. Vseh je 45. Notranjost ima 
odličen izkoristek prostora in 
ni težko verjeti Mazdinim vi
rom, da so Mazdo5 razvijali iz 
notranjosti navzven. V običajnih 
okoliščinah je na voljo 6 sedežev 
v treh vrstah, po potrebi pa je 
moč povleči tudi zasilni tretji 
sedež v sredini drage vrste ali 
pa vse podreti in dobiti ravno 
dno kot v furgonu.

Zmogljivosti:
- najvišja hitrost 182 km/h
- pospešek 0-100 km/h: 11,4 s
- poraba po podatkih proiz
vajalca: 10,7/6,3/7,91/1 OOkm 
-testno povprečje:
10,21/100 km

Potovalno oko
lje je vabljivo, ne 
samo spredaj, tem
več tudi zadaj. Že 
vstopanje je brez 
težav, saj široka 
vrata zdrsnejo vse 
do zadnjega roba 
vozila in tako ob 
pomiku srednjega 
sedeža omogočijo 
celo dostop do 
zadnji dveh sede
žev brez večjih težav, kar je 
tudi določena prednost pred 
ostalimi tekmeci, ki se s tem 
ne morejo ravno pohvaliti. 
Tudi počutje voznika je vzor
no, sedi več kot dobro, na do
segu roke je vse kar potrebuje, 
vključno z igrivo ročico ubo
gljivega in tekočega, žal ne 
šest, pač pa petstopenjskega 
ročnega menjalnika.

Mazda5 deluje gostoljubno, 
zelo sveže, obenem pa pri vi
soki potovalni hitrosti tudi 
neobičajno glasno. Ne glede

na slednje, se lahko brez po
misleka in z veseljem od
pravimo tudi kam dlje, čemur 
je med drugim namenjena še 
bogata serijska oprema. Raz
ličico z začetka ponudbe po
ganja 1,8-litrski 16-ventilski 
bencinski motor, ki zlahka 
dokaže, da je kos zajetnemu 
vozilu. Zmogljivosti so pov
sem spodobne, le poraba je pač 
bencinska in ne sede prav niz
ko.

Aleksander Krebelj
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O V EM
V tem času boste predvsem delali, se za

bavali in razmišljali o prihodnosti. Več sti
kov bo z ljudmi, ki bodo pomembni za nove 
načrte. Energije bo veliko, sredina tedna pa 
bo najbolj živahna.

BIK
Nekdo vas bo očaral, vendar previdno, saj 

bo lahko zgolj simpatija. Pri vaših prizade
vanjih pa vam ta oseba lahko koristi. Neve
zani boste precej avanturistične narave, kar 
sicer ni značilno za vas.

DVO JCKA
V tem obdobju bo več hitrih in zanimivih 

srečanj, prijatelji vas bodo vabili na razne 
zabave. Previdno z opojnimi sredstvi, saj ste 
zelo vodljivi in vas lahko preveč zanese. 
Vikend bo družinsko obarvan.

RAR
V službi boste imeli veliko načrtov, večine 

ne boste mogli udejanjiti. Denarne naložbe 
v tem času ne bodo donosne, zapravljati pa 
tudi ne smete, saj greste lahko preko svojih 
zmožnosti.

LEV
Domače razmere se bodo malo umirile in 

bolj boste dovzetni za pogovore. S svojim 
šarmom boste zakrili vse svoje pomanjklji
vosti, do katerih je prihajalo v prejšnjih 
dneh. Ne tvegajte preveč.

DEVICA
Nekateri boste prav veseli, saj potrebu

jete več počitka in miru. Vaši živci bodo 
napeti in težko se boste sproščali. Pretirava
li boste tako v besedah kot v dejanjih. V 
nedeljo se posvetite obiskom.

TEHTM1CA
Spraševali se boste, kaj sploh hočete. 

Nekatere stvari se bodo odvij ale počasi, jezilo 
vas bo, ker nekateri ne bodo držah dane ob
ljube. V ljubezenskem življenju bo malo 
zatišja.

ŠK0RP1J0M
Žgečkljivim in problematičnim temam se 

poskušajte izogniti. Brez konfliktov lahko 
mine teden samo, če se boste znali odpove
dati vašemu dominantnemu ukazovanju.

STRELEC
Idej bo veliko, vendar ne bodo vse prav 

jasno začrtane. Brzdajte se v dejanjih, saj bo 
vaš optimizem močno povečan, zaupanje v 
lastne moči pa pretirano. Teden bo uspešen 
za opravljanje izpitov.

KOZOROG
Nevezani se boste odločali za bolj inten

zivno družabno življenje, saj boste želeli najti 
nekoga, ki bi vas spremljal in vam stal ob 
strani. Za vezane bo teden poln nežnosti in 
romantičnega razpoloženja.

vodmar
Nekaj sporov lahko zgladite v tem tednu, 

saj ste bili v pretekih dneh precej zaprti do 
drugače mislečih ali pa predrzni in brez tak
ta. Srečanja s starimi prijatelji vas bodo 
navdušila.

RIBI
V službi se boste morah ukvarjati z malen

kostmi, čeprav bi želeli izpreči. Teden bo na
pet, tudi zaradi sodelavcev, ki ne bodo imeli 
posluha za vaše skrbi. Finančno področje vam 
bo povzročalo še najmanj težav.

4™ H

TV Novo mesto, d.o.o. 
Podbevškova 1 2 
tel.: 07/39 30 860
trženje: 07/39 30 872 
faks: 07/39 30 870
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splet: www.tv-nm.si
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fc' ... na Dolenjskem, 
v Beli krajini in Posavju

MAGRADMA KR1ŽAMKA
Nagrade

Nagrade, ki jih poklanja časo
pis SavaGlas za pravilno re
šitev, prejmejo:

1. nagrada - knjižna nagrada
Marija Knez,
Kregarjeva 51, 8250 Brežice

2. nagrada - zgoščenka
Zlatko Crljenkovič,
Glavna cesta 54, 8233 Mirna

3. nagrada - kaseta
Danica Pohar,
NHM 16, 8290 Sevnica

Pravilna rešitev prejšnje na
gradne križanke v vodoravnih 
vrsticah se glasi:
KOLPA, ALAIN, NITRA, 
DOBRA, ION, IME, MAS- 
CAGNI, NIL, ONAGER, 
KLADA, DAN, RATAJ, AN, 
ETIK, ČRT, ROKADA, 
KLEK, AM, SE, UDNINA, TI, 
AVARI, MIR, OJAČEVAL- 
NICA, RAK, TARANTAS.

Geslo: DOBRA IGRAČA

Rešitev nagradne križanke pri
čakujemo do petka, 30.12.2005, 
na naslov:
SavaGlas, Trg izgnancev 12, 
8250 Brežice s pripisom “Na
gradna križanka”.

Ob pravilno rešeni križanki 
napišite ime, priimek, točen 
naslov in svojo davčno števil
ko!

Fotokopij križanke ne upošte
vamo!
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KORENJA

Kino-servis Brežice
Četrtek, 22.12., ob 17. uri 

HarryPotter in ognjeni ke
lih, mladinski domišljijski 
film, in ob 20. uri Hiša gro
ze, grozljivka; petek, 23.12., 
ob 20. uri Hiša groze; sobo
ta, 24.12., ob 17. uri Harry 
Potter in ognjeni kelih, ob 
20. uri Rad mora imeti pse, 
družinska komedija; nedelja,
25.12., in ponedeljek,
26.12., ob 17. uri Harry 
Potter in ognjeni kelih, ob 
20. uri Rad mora imeti pse; 
četrtek, 29.12., in petek,
30.12., ob 18. uri Izgublje
na v letalu, triler, ob 20. uri 
Film za ženske, komedija; 
sobota, 31.12., NI PRED
STAV ; nedelja, 1.1., in 
ponedeljek, 2.1., ob 18. uri 
Izgubljena v letalu, ob 20. 
uri Nova v družini, komedi
ja-

Kulturni dom Krško
Četrtek, 22.12., ob 17. uri 

Morski deček in deklica iz 
lave, družinska akcijska 
pustolovščina; petek, 23.12., 
ob 18. uri V njenih čevljih, 
romantična drama, in ob 
20.15 Nočni let, triler; nedel
ja, 25.12., ob 18. uri Morski 
deček in deklica iz lave.

Kulturna dvorana 
Sevnica

Petek, 23.12., ob 19. uri 
Pogrešana na letalu, psi
hološki triler; sobota,
24.12., ob 19. uri Brice iz 
Nice, komedija; ponedeljek,
26.12., ob 19. uri Evropski 
žigolo, komedija; sreda,
28.12., ob 19. uri Hiša gro
ze, grozljivka.

RECEPT Zf\ V5W DftfJ
Božična torta - stara slovenska jed Goveji biftek s šampinjoni

Sestavine za 6 oseb
Cas priprave: 120 minut
Sestavine:
Biskvit
- 8 jajc
- 16 dag ajdove moke
- 14 dag sladkorja
- 1 vrečka vanilin sladkorja
- 0,5 vrečki pecilnega praška
- 1 žlica olja
- margarina za tortni model
Preliv
- 5 dl belega vina
- 10 dag sladkorja
- 1 žlica cimetove skorje
- klinčkov ali nageljnovih žbic
- naribana lupinica limone

Rumenjake, polovico sladkorja in vanilin 
sladkor penasto umešamo. Dodamo olje, 
izmenično dodajamo beljake, stepene v trd 
sneg, ki smo mu dodali preostalo polovico 
sladkorja in moko. V moko smo vmešali pe
cilni prašek. Mešanico damo v tortni model, 
ki ga prej dobro namažemo z margarino in 
potresemo z moko. Biskvit pečemo pri tem
peraturi 180° C približno 20 do 30 minut.

Med peko skuhamo preliv. V vino damo 
sladkor, cimetovo skorjo, klinčke ali nagelj
nove žbice in limonino lupinico. Kuhamo 
skoraj do vrelišča, odstavimo in ohladimo.

Odstranimo di
šavnice in preli
jemo ohlajeni 
biskvit. Biskvit 
mora biti res do
bro ohlajen. Pri 
serviranju lahko 
ponudimo tudi 
stepeno sladko 
smetano. To je 
stara slovenska 
sladica, ki so jo 
postregli ob 
praznovanju 
božiča s skodeli
co čaja.

Sestavine za 4 osebe
Sestavine:
- 4 goveji biftki (iz govejega fileja)
- 4 tanke rezine mesnate slanine (daljše)
- sol, poper
- 1 žlica gorčice s semeni
- 2 žlici olja
- 6 dag masla
- 30 dag svežih šampinjonov 
-1 strok sesekljanega česna
-1 kocka omake za pečenko, raztopljena 

v 2 dl vode
- nekaj kapljic worchestrske omake
- 1 dl rdečega vin

Dobro uležane goveje biftke ovijemo z 
rezinami slanine in povežemo s kuhinjsko 
vrvico, da ohranijo lepo okroglo obliko in 
da slanina ostane na njih. Nato jih posolimo 
in popopramo. Po eni strani premažemo z 
gorčico s semeni. Šampinjone očistimo in 
operemo ter narežemo na debelejše rezine. 
V ponvi segrejemo olje in biftke pri dovolj 
visoki temperaturi opečemo z obeh strani. 
Olje iz ponve odlijemo in dodamo maslo. 
Meso vzamemo iz ponve in ga postavimo 
na krožnik, pod katerim naj bo topla voda. 
Na maščobi na hitro opečemo šampinjone, 
dodamo česen, zalijemo z omako Knorr. 
Zavremo, za
lijemo z vi
nom, začini
mo s soljo, 
poprom in z 
worchestrsko 
omako. Oma
ko še malo 
prevremo, z 
biftkov od
stranimo vrvi
co, položimo 
jih v omako, 
še malo poku
hamo in zlo
žimo na krož
nik.



stran 13

OBČINA

Brežice
Pri rebalansu proračuna 

2005 je bilo ugotovljeno, da je 
večina zastavljenih nalog v 
proračunskih postavkah za leto 
2005 bilo realiziranih. Velik iz
pad je bil predvsem na področ
ju turistične dejavnosti, saj lo
kalna turistična organizacija ni 
uspela na razpisih, ki jih je na
črtovala. Prav tako je izpad 
proračunskih sredstev zasledi
ti na področju prostorskega 
planiranja. Kljub začrtanim in 
izvedenim nalogam s področja 
prostorskega planiranja, se bo 
večina plačil prenesla v prora
čun 2006, kar je posledica poz
no sprejetega proračuna za leto 
2005. Več prihodkov smo pri
dobili, ker je Vlada RS obči-

Na 23. redni seji Občinskega 
sveta Brežice in njenem nadal
jevanju je bil v ospredju osnutek 
predloga o proračunu občine 
Brežice za leto 2006. Za razliko 
od prejšnjih let je bil predlagan 
zgodaj, kar je zagotovo dobro, 
saj seje večina s tem tudi strinja
la. Predvideni odhodki za leto 
2006 so planirani v višini 5,7 mi
lijarde SIT, kar pomeni za 45 
odstotkov večjo porabo kot v 
letu 2005 in je najobsežnejši do 
sedaj. Gre predvsem za uspešno 
pridobljena državna in medna
rodna sredstva (PHARE in ISPA), 
za velike projekte (kanalizacija 
in čistilna naprava Brežice ter 
Obrežje). Predvidena so večja 
vlaganja v cestno infrastrukturo 
in parkirišča v mestnem središču. 
Več sredstev je namenjenih tudi 
za delovanje samih krajevnih 
skupnosti, vse to bo zagotovo 
dvignilo kakovost bivanja vseh 
občanov občine Brežice.

Pomemben je bil tudi sprejem 
odloka o ustanovitvi javnega 
. Zavoda za pospeševanje razvo
ja turizma in podjetništva Breži- 
Ce”. Pri tem je prišlo do združitve 
Zavoda za turizem občine 
^režice in Razvojnega centra 
“režice. Namen ustanovitve 
novega zavoda z združitvijo 
Prejšnjih dveh je predvsem v tem, 

se racionalizira poraba sred- 
stev, saj bo imel na novonastali 
^avod sedež v stavbi Občine 
“režice. Tako se bodo zmanjšali 
^oški enega direktorja, odpad- 
0 bo plačilo najemnine za pros- 
°re> računovodske storitve bodo 
°Pravljale občinske službe, 
^jhanjšali se bodo tudi stroški 
lektrike in ogrevanja. Prihranek 
o tako znašal okoli 10 milijo:'nov SIT. Kljub dobremu name-

Pa je slišati očitke z nekaterih 
, trani, da gre pri tem za nekakšno 
yadrovsko kuhinjo pri imeno- 

anju bodočega direktorja enot- 
aeSa zavoda. Ob teh nami- 
°°vanjih verjamem, da gre zgolj
> nevoščljivost do dobrega dela 

Pana in vseh tistih, ki dobro- 
tnerno podpiramo vse tovrst- 

e Racionalne rešitve. 
tsJa pobudo župana je bil spre-

OBCINA BREŽICE___________________________________
SavaCto, 22.12.2005

Pomembnejše točke 23. seje občinskega sveta
nam povečala primarno pora
bo, katere velik del je bil po
rabljen za družinskega pomoč
nika in socialno varstvo. Kljub 
izpadu določenih proračunskih 
sredstev ni bilo potrebno naje
ti kredita v višini 100 milijo
nov SIT.

V občini Brežice bo prišlo 
do združitve Zavoda za turizem 
in Razvojnega centra Brežice 
v Zavod za pospeševanje raz
voja turizma in podjetništva v 
Brežicah. Do omenjene ^dru
žitve bo prišlo predvsem zara
di racionalizacije sredstev ter 
želje, da se uporabnikom pri
bližajo storitve, saj bo sedež 
novonastalega zavoda v pro
storih Občine Brežice. S to od
ločitvijo se bodo tudi zmanjšali 
stroški za plačo direktorja in 
najemnine, hkrati pa bodo 
računovodske storitve za zavod 
opravljali v oddelku za prora
čun in finance. S prihodom Za
voda za pospeševanje razvoja 
turizma in podjetništva v Bre
žicah v občinsko stavbo, bo 
omogočeno boljše sodelovan
je in nadzor s strani občinske 
uprave.

S sklepom o nadaljevanju 
postopkov za pridobitev viso

košolskega študijskega pro
grama v Brežicah, se odpirajo 
nove možnosti za izobraževa
nje v tem delu Posavja. Vlada 
RS podpira razpršenost visoko
šolskih centrov po Sloveniji, 
ker želi s tem doseči enakomer
nost v zagotavljanju visokošol
ske izobrazbe. Obstajajo različ
ne variante samega študijskega 
programa v Brežicah, medtem 
ko prevladujejo predvsem tež
nje po ustanovitvi fakultete s 
programom, usmerjenim v turi
zem, trgovino ali v finančne 
storitve. Realne možnosti za 
prvi vpis je mogoče predvideti 
v študijskem letu 2007/2008, 
seveda ob večji intenzivnosti 
samega ustanavljanja fakultete.

Najbolj težka odločitev ob
činskih svetnikov je bil dvig 
cen programov v vrtcih, kar 
nam narekuje nova metodolo
gija izračunavanja cen. Po tej 
metodologiji bi se cene nekate
rih programov vrtcev morale 
dvigniti za več kot 40 odstot
kov. Kljub zagotovljenim 600 
milijonom SIT v proračunu 
2006 in dodatnim popustom, 
znaša povečanje za starše pred
šolskih otrok še vedno od 13 
do 25 odstotkov za različne

programe vrtcev.
Predlog odloka o prora

čunu občine Brežice za leto 
2006 je bil na 23. seji Občin
skega sveta občine Brežice v 
prvem branju. Pri prihodkih pa 
tudi odhodkih v proračunu za 
leto 2006 gre za povečanje v 
primerjavi z letom 2005. Od
hodki so povečani za 45 od
stotkov, medtem ko prihodki 
za 39 odstotkov. V letu 2006 
predvidevamo tudi najeti kredit 
v višini 300 milijonov SIT. In 
sicer 200 milijonov SIT na 
račun OŠ Bizeljsko in 100 mili
jonov SIT za čistilni napravi 
Brežice in Dobovo. V letu 2006 
bo pridobljenih evropskih in 
državnih sredstev kar za 1,6 
milijarde SIT. Med prioriteta
mi lahko v letu 2006 izposta
vim izgradnjo OŠ Bizeljsko in 
nadaljevanje gradnje Knjižnice 
Brežice ter obnovo gradu, ure
janje industrijske cone v Breži
ni ter izgradnjo parkirišč v 
Brežicah v ulici Pod obzidjem 
in pri Zdravstvenem domu. 
Predviden je tudi odkup zem
ljišč za podvoz Dobova. V 
planu naj bi se začela projekti
rati tudi kanalizacija Dobova 
in kanalizacija Artiče-Trebež-

Šentlenart. Iz postavke kmetij
stva pa upam, da nam bo le us-, 
pelo zgraditi novo sejmišče. V 
proračunu predvidevamo tudi 
nadaljevanje investicij po kra
jevnih skupnostih, s čimer bi 
omogočili enakomeren razvoj 
mesta in vasi. Kljub velikim 
investicijam pa nismo zmanj
ševali sredstev za družbeno- 
kulturno življenje društev ter 
organizacij. Ob samem pred
logu proračuna želim poudari
ti, da je optimistično naravnan, 
realno izvedljiv ob normalnih 
dogodkih. Nekateri so imeli 
pomisleke, da je proračun pre
obsežno naravnan, vendar vi-

Ivan Molan

soko zastavljene cilje lahko 
dosežemo le, če si jih upamo 
zastaviti.

ObČANltAM l/V obČANOM obČlNE BREŽICE ŽeUm 
Prijazen is veseI Božič,

V IeTV 2006 NAj vse žeIje,
VSE SANjE dobijo polET,

NAj izpolNi Njihov SE obET.

ŽvpAN občiNE BreHce Ivan MoIan 
s sodEUvci

jet tudi sklep o nadaljevanju po
stopka za pridobitev visokošol
skega študijskega programa v 
Brežicah. Gre za samostojno fa
kulteto s sedežem v Brežicah v 
okviru Univerze v Mariboru. Po
udariti je potrebno, da samo
stojna fakulteta za turizem v Slo
veniji še ne obstaja. Pridobitev 
tega študijskega programa, za 
katerega bi se zagotovo zanima
li tudi dijaki z območja nekdanje 
Jugoslavije, bi imela pozitiven 
učinek na naše domače okolje, 
saj brez znanja ni razvoja turiz
ma kot perspektivne panoge. S 
to pridobitvijo bi tudi zmanjšali 
odhod kadrov drugam oz. bi jih 
zadržali v domačem kraju. Vse 
te sprejete pozitivne vsebine 
nam dajejo upanje za uspešno de
lo tudi v prihodnjem letu.

V imenu svetniške skupine 
SDS čestitam vsem občankam in 
občanom za dan samostojnosti, 
želim vesele in blagoslovljene 
božične praznike ter srečno in 
uspešno novo leto 2006!

Marko Hercigonja, 
vodja svetniške skupine SDS

LDS
LIBERALNA DEMOKRACIJA 

SLOVENIJE

Je pač tako, da politika pose
ga tudi v naš najbolj pereč del 
življenja, to je v socialo. Ža
lostno je, da naš minister za delo, 
družino in socialne zadeve ob 
vsej obilici dela ni uspel najti 
toliko časa, da bi pregledal real
no stanje in delo brežiškega Cen
tra za socialno delo, kije na mini
strstvu še kako razvidno. Mini
ster je ne glede na negativno 
mnenje občinskega sveta in ne 
glede na vse kritike, ki se pojav
ljajo v medijih, potrdil dosedan
jo direktorico, ki se morda ne za
veda, da je občutek za socialo 
prirojen in ne more biti priučen. 
Takšna je odločitev ministra in 
proti temu ne moremo nič. Tako 
je še eno leto za nami, za nekatere 
manj, za nekatere bolj uspešno.

Kakor koli že, na mize svetni
kov je priromal proračun za leto 
2006, ki je po trditvah nekaterih 
“najboljši doslej”. Ne vem, če to 
drži, drži pa, da je najobsežnejši 
in še vedno obubožan s stališča

občinski svet brežice

gospodarskega razvoja, smernic 
za razvoj občine in izpuhtelih 
obljub o sodelovanju na državni 
ravni ter večjih možnostih gos
podarskega razvoja. Kot posledi
ca vseh teh primanjkljajev pro
račun ne predvideva odpiranja 
novih delovnih mest, ki jih v na
ši občini kronično primanjkuje. 
Vprašajmo se, kaj lahko investi- 
toijem ponudimo, kako jim lah
ko pomagamo, da bodo priprav
ljeni vlagati v razvoj naše obči
ne, vendar pa vsi klici v tej smeri 
naletijo na gluha ušesa. Mogoče 
bo boljše v prihajajočem obdob
ju, čeprav zaenkrat slabo kaže, 
saj se bo del posameznikov, ki 
bi lahko imeli ključno vlogo pri 
razvoju naše občine, še naprej 
ukvarjal s kadrovanjem in pre
meščanjem. Obstaja bojazen, da 
bi lahko celo kaj naredili, kar bi 
koristilo vsem nam.

Ne glede na to, kakšno leto je 
za nami, vam, spoštovanim ob
čankam in občanom, naša svet
niška skupina želi miren božič 
in veselo novo leto, predvsem pa 
zdravja in veliko modrih odlo
čitev v letu 2006.

Za svetniško skupino LDS 
Nataša Štarkl

☆ ☆
☆ ☆

LORKS
Vesel in prijeten 
božič ter srečno/ 
zdravo in uspešno 
novo leto 2006!

DeSUS
^ vse generO^

Morda je bilo za bralce, ob
čane leto 2005 zanimivo!? Naš 
zapis naj bo v obliki kviza!

1. Zakaj so Dobovčani odsto
pili od svoje občine? (Ker nimajo 
sposobnih ljudi za župana. Zdaj

SLS.
Slovenska ljudska stranka

www.sls.si
‘

Vesele božične praznike in 
srečno novo leto 2006!

imajo svojega - že tretjega v Bre
žicah.)

2. Ali veste, kateri svetniki 
Občinskega sveta Brežice so glaso
vali na zadnji seji proti podražitvi 
vrtcev? (Iz vrst DeSUS, SNS, LDS 
in samostojni svetnik iz SDS).

3. Kdo je svetnik občinskega 
sveta, ki je edini član še preživele 
stranke SDS? (Milko V)

4. Koliko svetnikov je v tem 
letu prepustilo stolček drugim 
zaradi Kosove komisije? (Sest, 
Imamo še kandidatov).

5. Kateri svetnik je najdlje za
mikrofonom? (........ ?)

6. Si predstavljate, da tudi pre
mik vlakovnih kompozicij v Do
bovi posledično vpliva na posa
meznike, da nadaljujejo s premi
kanjem zaposlenih znotraj občin
ske uprave?

7. Bi lahko našteli vse zemelj
ske plazove v občini, ki ne bodo 
sanirani?

8. Ste prepričani, da bodo radio
aktivni odpadki v Globokem?

9. Katero mestece v Posavju bo 
postalo mestna občina?

10. Veste, da nas za pisanje v 
tem časopisu nas ne morejo ob- 
dolževati za honorar?

11. V tem letu je bil pooblaš
čenec občinskega sveta naj starejši 
svetnik na krmilu občine__dni!?

12. Ali veijamete, da se ob
činski svetniki v gostinskem lo
kalu lepše razumejo kot na sejah?

13. Si zamišljate, da se pod to 
številko tudi novinarji raje umak
nejo s seje občinskega sveta.!?

Naj bo dovolj!
Pisec upa, da bo še dovoljena 

iskrena čestitka vsem bralcem, 
novinarjem in vsem občanom. 
Posebno čestitko namenjamo 
vsem zaposlenim v občinski up
ravi, ki znajo strpno sprejemati in 
obvladovati spremembe v vseh 
mandatnih obdobjih, tudi siste
mih!

Za OO DeSUS 
Rok Kržan

Vsem občankam in 
občanom občine Brežice 

želimo
v prihodnjem letu 2006 

veliko zadovoljstva in 
osebne sreče!

Občinski odbor 
SNS Brežice

SOCIALNI

Drage občanke, 
dragi občani!

K prazničnemu voščilu, 
da bi imeli vesel 
in družinsko topel božič, 
dodajamo naše iskrene želje, 
da bi novo leto 
prineslo spremembe, 
prijazne do vseh enako, 
da bi se vsakdo 
čutil zaželenega, 
da bi vsak imel možnost 
dati družbi, kar zna, 
da bi vsak živel 
dostojno življenje, 
da bi bilo veliko več 
nasmejanih obrazov!

Socialni demokrati, 
območna organizacija Brežice, 

zanjo Milena Jesenko

pum
posavska unija

Vesele in mirne 
božične praznike ter 
srečno in uspešno 
novo leto 2006 vam 
želi ekipa PUM-a.

N Sl
Nova Slovenija
Krščanska ljudska stranka

Vesel božič, 
v novem letu 2006 
pa predvsem 
zdravja, sreče 
in uspehov.
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Spoštovane občanke, 
cenjeni občani občine Sevnica!

V hrepenenju, željah po novem, 
lepem in nedoživetem se lahko naše sanje uresničijo, 

če le premoremo pogum, da gremo za njimi.

Naj vas v prihodnjih prazničnih dneh spremlja vse, kar vas krepi in osrečuje.

Kristijan Janc, 
župan občine Sevnica 

s sodelavci

občinski svet sevnica

Slovenska ljudska stranka

www.sls.si
Spoštovane občanke in občani občine 
Sevnica, v prihajajočem letu vam želimo 
obilo zdravja, sreče in osebnega 
zadovoljstva.
Ob tem pa vam zagotavljamo, da bomo s 
svojim aktivnim delovanjem v občini 
Sevnica odgovorno po svojih najboljših 
močeh soustvarjali zadovoljstvo 
in blaginjo v družbi.

Blagoslovljene božične praznike in 
zdravo, srečno ter zadovoljno leto 2006.

Slovenska ljudska stranka, 
občinski odbor Sevnica

LIBERALNA DEMOKRACIJA
SLOVENIJE to

SOCIALNI
DEMOKRATI

Vesele praznične dni 

ter v zdravju 

in sreči doseženih 

poslovnih in 

osebnih uspehov, 

vam v pohajajočem letu želi

00 LDS Sevnica

Prihajajo dnevi, ko 
se veselimo, prihaja 
čas, ko se zazremo 
vase, pogledamo 
prehojeno pot in si 
postavimo nove cilje. 
To je čas, ko si 
zaželimo sreče, 
zdravja, uspehov, 
miru, ko si želimo, 
da bi nam bilo lepo 
in da bi vse težave 
ostale v letu, ki 
odhaja.

Socialni demokrati s

Nekje nekdo misli nate......

Staro leto se poslavlja in skozi snežinke 
prihaja k nam novo leto. Iztekajoče leto je 
čas, ko pod črto strnemo vtise, nato pa na 
spoznanjih preteklosti skušamo graditi 
naprej.

V tem letu smo izpolnili kar nekaj ob
ljub našim volivcem. Vendar se vsega ni 
dalo postoriti. Pred nami je še veliko dela, 
veliko obveznosti in priložnosti. Upamo, 
da bomo opravičili svoje poslanstvo, ki ste 
nam ga zaupali na volitvah - SKUPAJ Z 
VAMI BOMO TO ZMOGLI.

Z novim letom naj vse slabo zbledi. 
Stopimo vanj polni lepih spominov, življenj
skega elana, dobre volje, naj bo vsak vaš 
korak zdrav in odmeven, vsaka misel ust
varjalna in vesela, vsaka beseda pogumna in 
iskrena.

Miren in lep Božič vsem,
iskrene čestitke ob dnevu samostojnosti in
zdravo, uspešno in srečno novo leto 2006

OO SDS Sevnica in 
ženski odbor SDS Sevnica

Katarina Šantej, 
skupina za stike z javnostjo

svojo svetniško sku
pino v občinskem 
svetu želimo vsem 
vesele in prijetne 
praznične dni in da 
bi bilo leto, ki pri
haja, uspešno in 
polno lepih 
trenutkov.

OO SD Sevnica, 
predsednik Franci 
Sotošek

N Si
Nova Slovenija
Kritanska ljudska stranka

Vsem občankam 
in občanom, 
prijateljem in 
znancem ter 
vsem ljudem 
dobre volje 
želimo 
blagoslovljen 
Božič, toplo 
ognjišče in obilo 
smeha, pa 
zdravja in sreče v 
letu 2006, ki nam 
na stežaj odpira 
svoja vrata.

Vaš občinski 
odbor 

Nove Slovenije 
Sevnica

posavska unija
www.pum.si

Vesele in mirne 
božične praznike 

ter srečno in 
uspešno novo 
leto 2006 vam 

želi ekipa 
PUM-a.
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mnenja, odgovori, popravki

Sporočilo bralcem!
Bralce vabimo, da s svojimi mnenji, stališči in komentarji sode

lujejo v rubriki Mnenja, odgovori in popravki. Vsi prispevki za 
rubriko morajo biti opremljeni s polnim imenom in naslovom 
odgovorne fizične osebe (tudi v primeru institucij, organizacij, 
strank, društev,...) in s telefonsko številko, na kateri je mogoče 
preveriti avtentičnost avtorja. Na podlagi Zakona o medijih 
(Ur.l.35/2001) si uredništvo pridržuje pravico do objave ali neob- 
jave in krajšanja prispevkov v skladu s svojo uredniško politiko

komunikacije se tako ali tako 
nič ne spoznate. Tudi ostalo 
moje delovanje so in bodo ocen
jevali tisti, ki so za to pristojni, 
kar pa vi prav gotovo niste, pa 
brez zamere. Mnogo več sem 
med delavci, inženirji, znan
stveniki in profesorji, kot si vi 
mislite. Najbolje se počutim 
med kmeti. Sicer pa, kako veste,JUVC m .MUJdUrtJU jJl V JMUUH o .vvuvis v

in prostorskimi možnostmi. Izjema so odgovori in popravki, ki po koga imam rad in koga ne? Če
—7_________ L.V.' im M/11 n/l n K/l m rn O \tncpzakonu ne smejo biti spremenjeni in dopolnjeni.

| Cerklje ob Krki

Sredi letošnjega leta je bila 
na vojaškem letališču v Cerk
ljah ob Krki nameščena nova 
vremenska postaja za potrebe 
letališča in splošne meritve 
vremena v okolici. Krajani smo 
bili veseli te pridobitve, saj nam 

I je bila s tem približana na
poved vremena za naše kraje, 
pa tudi ime našega kraja naj 
bi se večkrat dnevno pojavlja
lo v sredstvih javnega obveš
čanja tako na lokalnem kot na 
Regionalnem področju. Med
tem ko je zadeva brezhibno in 
tekoče stekla na lokalnih ra
dijskih postajah, se je na na
cionalnem radiu zadeva za
pletla, tako da so ime našega 
kraja začeli izgovarjati tia nam 
Povsem tuj način. Če si podrob
no prisluhnil, je pri bralcih 
nastala negotovost in trema pri 
izgovorjavi. Tako so in še ved
no izgovarjajo naš kraj kot 
“Cirklje” ali celo kot “Zirk- 
Ije

Takšna izgovorjava me je 
niotila (verjetno pa tudi marsi
koga drugega), zato sem se od
ločil in v mesecu avgustu napi
sal pismo na uredništvo prve
ga radijskega programa v Ljub
ljano. Po elektronski pošti pre
ko računalnika zadeva hitro 
steče: napišeš pismo, pritisneš 
na določeno tipko in pismo je 
že na naslovnikovem računal- 
niku in ga ta lahko bere.

Odgovor je prišel že drugi 
dan, odgovorila mi je vodja 
nientorjev za radijski govor ga. 
Svetka Šeruga Prek. V obsež- 
nem pismu je navedla, da se no
vinarji in napovedovalci opi
čjo na izgovorjavo, ki je pred
pisana v Krajevnem leksikonu 
Slovenije, leksikonu Slovenska 
krajevna imena in Slovenskem 
Pravopisu. Kot pravilno obli
ko izgovorjave navajajo na- 
SlaŠen prvi e v besedi Cerklje, 

se po napotkih omenjenih 
Priročnikov izgovarja ozko in 
d°lgo. Avtorji naj bi se opirali 
na izreko domačinov in tako 
0 hranili njihovo izgovorjavo. 
lakšen ozek e, kot je predpisan 

izgovor besede Cerklje ob 
Krki lahko slišimo tudi v knjižni 
nenarečni izreki besed: večer, 
c'crkev, Prešeren. Tako torej 

efiele učene knjige in sivolasi 
uČenjaki v Ljubljani.

Ker pa izgovorjava novi- 
norjev ni šla v uho niti povelj
ih11 letališča g. Stanku Zlobku, 
sta Z dopisnico Radia Sloveni
li - našega območja go. Ireno 

ajce pripravila krajši protest 
a lZ.govorjavo, s poudarkom

na krajanom poznani izgovor
javi. Na to smo preko ge. Maj- 
ce radio opozarjali že v osamo
svojitveni vojni 1991, ko so bili 
prisotni novinarji iz celega 
sveta. Poveljnik je omenil tudi 
težave, ki so se dogajale ob 
svetovnem padalskem prven
stvu, ko se je naš kraj zapisoval 
in izgovarjal na različne na
čine, kar je bilo predvsem zelo 
moteče za tujce, ko so iskali na 
zemljevidu Cerklje pri Breži
cah, Cerklje na Dolenjskem in 
podobno.

Ker pravilne izgovorjave še 
vedno nismo uskladili, smo se 
pisno obrnili na Jezikovno raz
sodišče v Ljubljani oziroma na 
častnega občana prof. Jožeta 
Toporišiča, da nam v tej zmedi 
strokovno pomaga, vendar nje
gov odgovor še čakamo.

Za konec pa samo še tole; za 
izgovorjavo našega kraja mo
ramo skrbeti predvsem doma
čini sami in nam ne sme biti 
vseeno, da v navedbi kraja vse 
prevečkrat izpuščamo besedi 
“ob Krki Dokaz za to je celo 
na krajevni tabli ob vstopu v 
naš lepi kraj.

Jože Kožar

“Odmev po 
referendumu”

SavaGlas, št. 147, str. 15

Preden preideva na bistvo. 
Veliko ste pripovedovali o meni 
in s tem največ povedali o sebi. 
Kaj vse sem v življenju počel, 
vi ne morete soditi, ker ne veste. 
Nimate ustreznega znanja niti 
ustreznih šol. Pa kaj bi vam 
razlagal, na elektroniko in tele-

povem po pravici, me vaše 
sodbe o meni niti ne zanimajo 
in ne verjamem, da sploh koga. 
Le če bi me začeli hvaliti, bi se 
resno zamislil, da je z menoj 
morda kaj narobe.

Tisto, kar sem vam povedal 
o socialni demokraciji, pa žal 
niso floskule ampak dejstva, ki 
jih - verjamem - težko spreje
mate. Kljub temu, da se je vaš 
vodja nadvse trudil, so mu so
cialni demokrati v Evropi za
loputnili vrata. Po svetu pač 
ne morete prodajati socialne 
demagogije za socialno demo
kracijo. In vaše zadnje pisanje 
je naravnost šolski primer so
cialne demagogije. V prvem le
tu vladavine SDS ste si delili 
direktorske stolčke in zasedali 
lepa mesta v raznih nadzornih 
svetih. Tudi vi ste med njimi. Za 
kmete, delavce in uslužbence pa 
niste naredili ravno veliko. Na
sprotno, grozi nam davčna re
forma, ki bo pobirala revnim 
in dajala bogatim, ki zmanjšuje 
socialne pravice in ukinja so
cialno državo. Lahko le upam, 
da bo vlada v naslednjih letih 
to popravila in odstopila od 
enotne davčne stopnje. Vi kot 
član 10 vladajoče SDS nosite 
za to polno soodgovornost, ki 
je ne more odtehtati niti tisoč 
opravljenih prostovoljni ur. Da 
mi ne boste zopet podtaknili,

da vas zaradi tega zaničujem, 
nasprotno, to je vse pohvale 
vredno, toda od vas kot ugled
nega člana SDS se pričakuje, 
da boste naredili še kaj več.

Sedaj pa preidiva k bistvu. 
To dopisovanje z vami sem za
čel zaradi svobode tiska in 
demokracije. Politikom v Po
savju ste svetovali, naj rajši po
magajo - kot vi pravite - “ubo
gemu” ljudstvu. In sedaj ste 
obelodanili tudi kako. V roke 
naj vzamejo lopate in krampe 
ter kopljejo jarke za kanaliza
cije in vodovode, ker pač globo
ko ne poznajo državne politike 
(delitve stolčkov?). Predvsem 
pa naj ne nagajajo vodji, ki je 
- kot pravite - najbolj sposo
ben, najbolj moder, najbolj 
pravičen, najbolj zaslužen in 
samo on je sposoben rešiti Slo
venijo. No, sedaj smo pa tam. 
Če sledim vaši logiki, ne rabi
mo nobenih političnih strank 
več (razen SDS seveda), pa tudi 
ne sindikatov in drugih podob
nih nepridipravov. Veste g. Ke
lemina, koliko je v zgodovini 
že bilo takih “naj” vodij, ki so 
bili edini sposobni rešiti drža
vo, nekateri celo cel svet. Tudi 
Slovenci smo jih že nekaj pre
živeli. Toda to se ne imenuje de
mokracija temveč totalitari
zem. Iskreno si želim, da so to 
le blodne predstave g. Kelemi
ne, ne pa tudi SDS-a. Končno 
je uspelo razkriti vašo predsta
va o demokraciji in to je bil 
tudi moj namen. S tem sem vsaj 
jaz najino razpravo pripeljal 
do konca in ne bom več izko
riščal potrpežljivosti bralcev, 
ki so ji sledili do sem.

Tit Turnšek, 
Gabrijele 71
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Begrad Krško želi vsem občanom, 
kupcem in poslovnim partnerjem vesele 
praznike in srečno novo leto 2006.
Naj vam zvezdni utrinki v novem letu 
naklonijo veliko uspešnih poslovnih priložnosti 
ter izpolnijo vse skrite želje in pričakovanja.

Begrad Krško - gradimo in ustvarjamo!
BEGRAD KRŠKO d.o.O., Velika vas 62, 8273 LESKOVEC PRI KRŠKEM
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stare vse poti zagrne, 
nove, z upi tlakovane.
vir so sreče nasmejane!

Ob koncu leta se vam zahvaljujemo za zaupanje 
in se veselimo nadaljnega medsebojnega 

sodelovanja. Hkrati vam želimo lepe praznične dni

m 4vm.»iii/ii V
TPV AVTO d.o.o. BREŽICE, Cesta bratov Cerjakov 11. 
tel.: 07/ 49 91 903,49 91 904, fax: 07/ 49 91 910
TPV AVTO čo o, tUndijsk* *»sw M, gOSO NOVO MESTO _____________

KANAL 2000
informativni TV kanal v občini Sevnica

ZAHVALA
Ob boleči izgubi ljube žene, 

sestre, tete in sestrične

JOŽICE 
KOSTEVC 

PODGORŠEK
iz Pišec

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki so nam izrazili 
sožalje, pokojnici darovali sveče, cvetje in za svete maše 
ter jo v tako velikem številu pospremili na njeno zadnjo 
pot. Hvala sosedom Pšeničnikovim za vso pomoč, g. 
župniku za opravljen obred, gospe Marjanci Ogorevc za 
govor^ dr. Vandi Kostevc Zorko iz Bolnišnice Brežice 
in g. Žičkarju za organizacijo pogreba.

Vsem še enkrat iskrena hvala.
Žalujoči: vsi njeni

V SPOMIN
Srce tvoje je zastalo, 
zvon v slovo ti je zapel, 
misel nate bo ostala, 
spomin za vedno bo živel.

11. decembra je minilo 
žalostno leto,

odkar nas je zapustil naš dragi

STANKO FRANCEKOVIČ
iz Župelevca

Hvala vsem, ki z dobrimi mislimi postojite ob nje
govem grobu ter mu prinašate sveče in cvetje.

Vsi njegovi

V SPOMIN

Delo in trpljenje 
vajino skupno je bilo življenje. 
Zdaj v hladnem grobu spita, 
a v naših srcih še živita.

21. novembra je minilo pet žalostnih let, 28. decembra pa bosta minili dve žalost- 
odkar nas je zapustil naš dragi oče, stari ni leti, odkar nas je zapustila naša draga

v .1 , • , • nf»viorvio COCiTO 1 TA tPlOoce, tast, brat m stric

MIHA JALOVEC
s Čerine 33

^ —  j  1  v.

mama, stara mama, tašča, sestra in teta

PEPCA JALOVEC
s Čerine 33

Žalujoči: hčerka Jožica, zet Ivan in vnuk Jernej

Časopis SavaGlas - časopis za širšo posavsko deželo izdaja Radio Brežice d.o.o., Trg izgnancev 12, 8250 Brežice

Odgovorna urednica: Lidia Zbašnik 
Izhaja vsak drugi četrtek. Cena izvoda je 240 tolarjev.

Naslov uredništva: Trg izgnancev 12, 8250 Brežice - telefon: 07/49-91-250, telefax : 07/49-91-253 - Elektronska pošta: sava.glas@radio-brezice.si 
Vodja komerciale: Simona Gerjevič; telefon: 07/49-91-250 - Elektronska pošta: simona.gerjevic@radio-brezice.si 

Oblikovanje in računalniški prelom: Miloš Radosavljevič, Igor Tršelič - Tisk: SET d.d., Vevška c. 52, Ljubljana
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne vračamo.

Število tiskanih izvodov: 5.000
Na podlagi Zakona o DDV ( Ur.List RS št. 89/98 ) sodi časopis med proizvode, za katere se obračunava DDV po stopnji 8,5%.



VREflE
NAPOVED VREMENA 
ZA SLOVENIJO 
22. december 2005

Danes dopoldne se bo od 
severa oblačnost povečala, le 
na Primorskem bo večinoma 
sončno. V noči na petek bo v 
vzhodni Sloveniji naletaval 
sneg.

Jutri bo večinoma jasno, le 
v vzhodni Sloveniji bo več 
oblačnosti.

Sobota Nedelja

1 #
-3/3 °C -2/3 °C

Petek

-1/4 °C
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Na srečanju jubilantov, članov Društva upokojencev Sevnica, 
je obiskovalcem v oči padla (sveta) trojica, ki je, ločeno od 
upokojencev, mimo sedela ob zidu. Lahko bi bili to kandidati 
za tri decembrske dobrotnike, lahko bi bili sveti trije kralji ali 
pa trije mušketirji. Pa ni bilo nič od tega. Bili so Trio Žibert 
(Jože Sehur, Janez Podlesnik in Branko Žibert), ki so skrbeli 
za dobro razpoloženje penzionistov.

Ko je brežiški župan Ivan Molan svetnikom predstavil 
proračun za leto 2006, je poudaril njegovo razvojno 
naravnanost in transparentnost. Svetnik Stane Radanovič 
je komentiral: “Ta proračun je res transparenten, ker je 
narejen za na transparent zaradi volilnega leta. Dvomim, 
da bi bil kar za 45 odstotkov višji od lanskega, če ne bi bile 
na vidiku volitve.”

'Or—,J -ž— .2

V DECEMBRU VAH NOTO 
KOMARJE IN VOKMCE 

VSEH VRSTIM OBLIK,
KI JIH LAHKO POPESTRITE 
TUDI Z VAŠO FOTOGRAFIJO.

m

Pmam
velikifi formatov izdelujemo Oo 
dimenzije 110x200cm. Ponujamo 
vam ugodnosti pri izdelavi 
fotografij za razstave.

Iitfmetmuiklm fotografi
je imejta pot ttoiiMm Metne
Mmmfotmirnmii

Letos smo si Slovenci izborili še dva nova praznika, ki “žal” 
nista tudi prosta dneva. Pred nami pa je pomemben državni 
praznik, ki ga obeležujemo 26. decembra, pa ne mislimo na 
Štefanovo. Gre za dan samostojnosti, ki so ga nekateri hoteli 
prestaviti na 23. december, a je obveljal glas oblasti, le na novo 
so ga poimenovali; k samostojnosti so dodali še enotnost - torej 
bomo odslej praznovali dan samostojnosti in enotnosti. V pod
jetju Somaro v Šentlenartu - v predmestju Brežic -pa očitno 
praznujejo celo leto. To se dobro vidi po zastavi, ki neutrudno 
visi na drogu in plapola v vseh vremenskih neprilikah. Tako je 
že zdelana, da bi ji še težko rekli zastava, ki je državni simbol. 
Sicer pa smo Slovenci tako znani po tem (v primerjavi s sosedi 
Hrvati), da svojih državnih simbolov in po tem sodeč tudi države 
ne cenimo ne vem kako visoko — če bi bilo drugače, bi tudi v 
omenjenem podjetju že zbrali za novo zastavo.

Romanje skozi življenje
Leskovec pri Krškem - Leskovška osnovna šola svojo 

dvorano z odrom gostoljubno prepušča krajanom za organiza
cijo najrazličnejših prireditev. Pred dnevi je številno občinstvo 
privabila invalidka Janja Blatnik iz Drenovca, ki si duševno 
moč za premagovanje svojega stanja krepi z literarnim ust
varjanjem. V samozaložbi je izdala peto knjigo črtic z naslo
vom “Mi vsi smo romarji skozi življenje”. Janjin način klju
bovanja temnim platem življenja je presunil pevca VVernerja 
in Brigito Štuler, ki sta se predstavitve knjige udeležila kot 
njena gosta in s svojim glasbenim nastopom razgrela obisko
valce. Navdušili pa so tudi tenorist Miloš Genoria, moški 
zbor z Bizeljskega ter harmonikarji iz Podbočja. B.D.

NAJ-POSAVKA ali NAJ-POSAVEC
SavaGlas pričenja akcijo, v kateri boste bralci izbrali naj-Posavko ali naj-Posavca za leto 2005.
Med nami je namreč veliko posameznikov, ki po uspešnosti izstopajo na gospodarskem, vzgojno- 
izobraževalnem, kulturnem, športnem področju ali v lokalni skupnosti, in bi si po vašem mnenju zaslužili 
tak časten naziv.

Izpolnite glasovnico in jo čimprej pošljite na naslov: SavaGlas, Trg izgnancev 12,8250 Brežice

Akcija bo trajala do konca leta 2005, ko bomo naj-Posavko 
ali naj-Posavca razglasili na javni prireditvi.

Vse vaše predloge bomo objavljali vSavaGlasu, vsak glasovalec-glasovalka
lahko pošlje več glasovnic, na zaključni prireditvi pa bomo enega od glasovalcev izžrebali in nagradili s
praktično nagrado.

GLASOVNICA
| Naj-Posavka/naj-Posavec je ___

I

Ime, priimek in naslov pošiljatelja

»rekla kazala <

Nova sc miška župnika Brečko in Ivančič sta pa zelo uspešna, 
ju je hvalila kristjanka. Uspela sta urediti, da v zvoniku farne 
cerkve Sv. Nikolaja ura odslej bije glasno na vsake četrt ure. 
Ženski se dobro zdi, ko je doma daleč od cerkvenega zvonika. 
Neposredni sosedje pa so v lekarnah pokupili že vse čepke za 
ušesa, da lažje premagujejo novo pridobitev.

ujeli smo

Mislijo, da ker sem Božič, 
sem lahko tudi Božiček. Zakaj me sicer 

vabijo odpirat hišo?

Prometni minister Janez Božič, krški župan Franc Bogovič, 
dr. Marjan Vezjak z Ministrstva za okolje in direktor Kosta- 
ka Božo Resnik ob odprtju Kostakove energetsko varčne 
nove upravne stavbe

Če bi znali večkrat "priti k 
sebi na obisk", bi bili ver

jetno naši obiski pri drugih 
ljudeh bolj prisrčni.

Dom je dekletu ječa, ženi 
delavnica.

Možje gradijo hiše, žene 
ustvarjajo dom.

Kdor je zdoma, ima eno 
misel; kdor je doma, 

jih ima sto.

Dom brez žene - 
mlin brez vode.

Kdor je povsod, ni nikjer.
<^>

Domovina ne mara niti 
tistih, ki niso ničesar 

sposobni, niti tistih, ki so 
sposobni vsega.

REKLAMACIJE
Sprehajalka sreča v parku 

moškega s kupom otrok. 
Reče mu:

“Kakšni simpatični otro
ci. So vsi vaši?”

“Ja in ne. Veste, sem za
stopnik farmacevtske tovar
ne in prodajam kontracep
cijske tablete. To so pa re
klamacije.”

PRVI FOTOAPARAT
V porodnišnici oče iz 

vseh kotov fotografira svoje
ga pravkar rojenega otroka. 
Medicinska sestra se na
smehne:

“Vaš prvi otrok, gos
pod?”

“Ne, ne, jih imam že pet. 
Moj prvi fotoaparat.”

Bralce vabimo, da s svojimi 
šalami sodelujejo v novi rubri
ki Vaš “vic”. “Vice” pošljite 
na naslov: SavaGlas, Trg iz
gnancev 12, 8250 Brežic.

Poslovno in
projektno

svetovanje
Tel.: 07 499 06 80

e-mail:

rcbrezice@siol.net

V časopisu SavaGlas že od septembra teče akcija, v kateri 
izbiramo naj-Posavko ali naj-Posavca. Doslej smo prejeli že 
veliko vaši glasovnic. Akcijo bo trajala do konca leta 2005, 
zato vas ponovno pozivamo, da sodelujete. Tokrat objavljamo 
tudi imena vaših predlogov za naj-Posavko ali naj-Posavca: 
Nuša Derenda, Slavko Cerjak, Patricia Cular, Božidar 
Groboljšek, Miha Haler, Primož Kozmus, Kristijan Janc, dr. 
Vanda Kostevc - Zorko, Milan Kšela, Berta Logar, Srečko 
Pavkovič, Anita Pavlovič, dr. Ivanka Počkar, Anita Strgar, 
Izak Šantej, Gorazd Škof, Marija Veble, mag. Andrej Vizjak, 
Dušan Vodlan, Ivan Vogrinc in Alenka Žuraj Balog.
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